
 
 
 
                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT EN DATA 21 DE DESEMBRE DE 2009 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 09/2009 
Caràcter: extraordinari 
Data: 21 de desembre de 2009 
Horari: de 20:00 a 22:00 hores  
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó i Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Francesc Garcia i Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo i Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol i Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez i Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez i Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys i Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González i Monforte (PSC) 
Sr. Pedro Cano i Martínez (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Ricardo Pérez de la Hoz (PSC) 
Sra. Elena Díaz i Torrevejano (PSC) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos i Planes 
 
Oberta la sessió i un cop comprovada l’existència del quòrum legal necessari 
per tal que pugui ser iniciada, es procedeix tot seguint, 
 
Alcalde: Bona nit. Donem pas en el Ple extraordinari del dia d’avui. 
Un advertiment el fet de que la ràdio encara no està arreglada del tot, han 
portat els equips però amb les pujades i baixades d’avui de tensió ens han 
recomanat esperar. Esperem que pel proper Ple ja estarà plenament operativa. 
Si que voldria fer esment a tots els regidors que es cenyeixin al compliment del 
Reglament Orgànic Municipal i en el seu defecte d’allò que composa el ROF 
Reglament Orgànic de Funcionament de les Administracions Públiques la qual 
regeix aquest Ple i que vull explicar als espectadors que el Ple el modera i el 
presideix un servidor i té potestat de treure i donar la paraula quan 
correspongui. Segons el Reglament Orgànic Municipal aprovat per aquest 
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ajuntament els regidors tenen dret a un màxim de dos torns de paraula, perdó, 
dos torns de paraula per punt i en cas de que hi haguessin al·lusions personals, 
al·lusions polítiques un tercer torn a criteri de la presidència. Una vegada 
explicat això agrairia, doncs, que tots es cenyeixin al que marca el reglament. 
 
Per tant procedim al primer punt de l’ordre del dia  
 
ORDRE DEL DIA 
 
que és l’ 
 
1. Aprovació inicial del pressupost, plantilla pressupostària, bases 

d’execució i pressupost de l’EPEL que haurà de regir durant l’exercici 
2010. 

Alcalde: Explicaré el pressupost als presents i ens acompanya el tresorer i 
l’encarregat d’elaborar el pressupost i per tant aspectes tècnics els pot acabar 
contestant si és necessari el tresorer aquí present el qual li he demanat que 
vingui per aclarir millor qualsevol dubte que es pugui presentar. En principi 
l’acord bé a dir el següent: 
 

“”” 

Atès que ha estat elaborat al pressupost les bases d’execució, la plantilla 
pressupostària i el pressupost de l’EPEL que hauran de regir durant l’exercici 2010. 

Atès que aquesta tasca s’ha realitzat a l’ampara d’allò que disposen els articles 
21.1. f), 90 i 112 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril Reguladora de les bases del Règim 
Local. Articles 162 a 171 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març pel que 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 

Atès que l’aprovació inicial és materia del ple municipal. 

Es proposa al Ple de la Corporació que prengui el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar inicialment el Pressupost General d’aquesta Corporació per 
l’exercici 2010, així també aprovar les Bases d’Execució i el pressupost de l’EPEL que 
forma part integral del Pressupost General. 

RESUM PER CAPÍTOLS D’INGRESSOS 

CAPÍTOLS D E N O M I N A C I Ó E U R O S  

   

 A) OPERACIONS CORRENTS 

 

 

I Impostos directes 1.631.000,00 

II Impostos indirectes 100.000,00 
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III Taxes i altres ingressos 2.136.900,00 

IV Transferències corrents 866.103,00 

V Ingressos patrimonials 419.200,00 

   

 B) OPERACIONS DE CAPITAL 

 

 

VI Alienació d’inversions reals 0,00 

VII Transferències de capital 706.988,26 

VIII Actius financers 0,00 

IX Passius financers 458.000,00 

   

 TOTAL . . . . . 6.318.191,26 

 

RESUM PER CAPÍTOLS DE DESPESES  

CAPÍTOLS D E N O M I N A C I Ó E U R O S   

   

 A) OPERACIONS CORRENTS 

 

 

I Despeses de personal 1.718.103,00 

II Despeses en béns corrents i serveis 1.555.600,00 

III Despeses financeres 80.500,00 

IV Transferències 401.000,00 

   

 B) OPERACIONS DE CAPITAL 

 

 

VI Inversions reals 2.284.988,26 

VII Transferències de capital 0,00 

VIII Actius financers 0,00 

IX Passius financers 278.000,00 

   

 TOTAL . . . .  6.318.191,26 
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PRESSUPOST EPEL RESUM PER CAPÍTOLS INGRESSOS 

PRESSUPOST INGRESSOS IMPORT 

CAP III Taxes i altres ingressos 

CAP VIII (Aportacions rebudes al Fons Patrimonial, 
inclou sobrant exercici 2009) 

   314.872,56 

1.428.796,21 

TOTAL INGRESSOS 1.743.668,77 

 

PRESSUPOST EPEL RESUM PER CAPÍTOLS DESPESES 

PRESSUPOST DE DESPESES IMPORT 

CAP II Despeses en Béns corrents i serveis 

CAP VI Inversions Reals 

   264.608,49 

1.428.796,21 

TOTAL DESPESES 1.693.404,70 

 

PRESSUPOST CONSOLIDAT AJUNTAMENT-EPEL 

      Ingressos Ajuntament Caldes XXI Ajustos   Consolidat 
Impostos directes 1.631.000,00 

   
1.631.000,00 

Impostos indirectes 100.000,00 
   

100.000,00 
Taxes i altres ingressos 2.136.900,00 

314.872,56 
-

182.000,00 
nota 
1 2.269.772,56 

Transferències corrents 866.103,00 
   

866.103,00 
Ingressos patrimonials 419.200,00 

 

-
120.000,00 

nota 
2 299.200,00 

Alienació d’inversions reals 0,00 
   

0,00 
Transferències de capital 706.988,26 

   
706.988,26 

Actius financers 0,00 
1.428.796,21 

 

nota 
3 1.428.796,21 

Passius financers 458.000,00 
   

458.000,00 

Total Ingressos 2010 6.318.191,26 1.743.668,77 
-

302.000,00   7.759.860,03 

      Despeses Ajuntament Caldes XXI Ajustos   Consolidat 
Despeses de personal 1.718.103,00 

   
1.718.103,00 

Despeses en béns corrents i 
serveis 

1.555.600,00 
264.608,49 

-
120.000,00 

nota 
2 1.700.208,49 

Despeses financeres 80.500,00 
   

80.500,00 
Transferències 401.000,00 

   
401.000,00 

Inversions reals 2.284.988,26 
1.428.796,21 

-
182.000,00 

nota 
1 3.531.784,47 

Transferències de capital 0,00 
   

0,00 
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Actius financers 0,00 
   

0,00 
Passius financers 278.000,00 

   
278.000,00 

Total Despeses 2010 6.318.191,26 1.693.404,70 
-

302.000,00   7.709.595,96 

       

 

SEGON: Aprovar inicialment la plantilla pressupostària que comprèn tots els llocs de 
treball reservats a funcionaris, personal laboral i eventual segons el següent detall: 

PLANTILLA PRESSUPOSTÀRIA DEL PERSONAL AL SERVEI DE L’AJUNTAMENT 
DE CALDES D’ESTRAC EXERCICI 2010 

Denominació    

 Núm. 
Places 

Grup titulació vacants 

FUNCIONARIS DE CARRERA    

1.1-Secretari/ària-Interventor/a 1 A1/A2 ------ 

 1.2 – Tècnic/a Administració General   

 1.3 – Tècnic/a Admnistració Especial  

1 

1 

A/1 

A1/A2 

Interí 

Interí  

 2. Escala d’administració especial    

2.1 Subescala Tècnica    

2.1.2.Tècnic Mitjà/ana en  Educació 1 A2 Interína 

    

2.2 Subescala Serveis Especials    

2.2.1 Comeses especials    

Tècnic/a Activitats Lleure 1 A2 ----- 

Auxiliar Tècnic/a Cultura                1 C2 Interí 

Auxiliar Tècnic de Territori 

 

1 C2 interí 

2.2.2 POLICIA LOCAL    

Inspector de Policia 1 A2 ---- 

Caporal Policia Local 1 C2 ---- 

Agent de Policia 9 C2 ---- 
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Vigilants - Auxiliar de Policia                                                 

 

2 

 

        C2 

1 interí 

interins 

    

2.2.3 PERSONAL D’OFICIS    

Encarregat/da brigada  1 C2 Interí 

Oficial Paleta 1 C2 ---- 

Operari/a Brigada  5 AP 2 interi 

Oficial 1ª   

Oficial 2ª  

2 

2 

C2 

AP 

Vacants  

Vacants  

-3. Escala d’Administració General 

3.1 – Administratius/ivas  

 

3 

 

C1 

 

vacants 

3.1 Subescala Auxiliar    

Auxiliar Administratiu/va   6 C2 3 interí   

    

- PERSONAL LABORAL    

Denominació    

 Núm. 
places. 

Assimilat 
grup titulacio 

vacants 

Administratius/ivas 

Auxiliar Administratiu/va 

3 

3 

C1 

C2 

Vacants 

---- 

Auxiliar Educador/a Llar d’Infants           6   C2 3+3 interi 

Operari/a Neteja                       1 AP  interi  

Bidell/a 2 AP 1 interí 

Ajudant/a Llar d’Infants   1 C2 ---- 

Treballador/a Social                 1 A2 ---- 

Educador/a Social              1 A2 interí 

Treballador/a Famíliar                        1 C2 interí  

Ajudant Tècnic/a Emissora                    1 C2 ---- 

Operari/a Brigada      1 AP ------ 
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Oficial  1ª  

 

Operari 2ª     

1 

 

1                    

C2 

 

AP 

interí 

Tècnic/a Mitjà/jana en Promoció Econòmica 

Tècnic/a Mitjà/ana de Joventud  

Auxiliar Activitats Lleure    
 

1                   
1 

 

1 

 

A2 

A2 

C2 

 

Interi 

Vacant 

Interí  

 

PERSONAL EVENTUAL  AL SERVEI DE L’AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC 
- - - 2010 

CÀRREC CONFIANÇA     

Denominació                                  Núm 
Places 

Grup 
titulació 

Vacants 

Coordinador Serveis Personals  1 -------------- Interí 

 

PERSONAL TEMPORAL  AL SERVEI DE L’AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC 
- 2010  

PERSONAL FUNCIONARI    

Denominació Núm. 
places 

Grup 
titulació 

 

 

Auxiliar Administrativa Biblioteca  

Agents Policia interins  

 

1 

2 

 

C2 

C2 

Reforç 
bilbiotec 

 

Reforç Estiu 

 

PERSONAL LABORAL     

Denominació Núm. 
places 

Grup 
titulació 

 

Psicòloga 1 A1 Temporal  

Operari Brigada  4 AP Temporal  
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En la present proposta de Plantilla de personal per a l’exercici de 2010, s’efectuen 
les modificacions següents:  

PERSONAL FUNCIONARI DE CARRERA 

2.Escala d’administració especial  - 2.1 - Subescala Tècnica 

2.1.3 - Auxiliar Tècnic Delineat  (Grup de titulació C2)- S’amortitza la plaça  i en 
compensació es crea la següent 

 2.2.1 - Comeses especials 

 1 Auxiliar Tècnic de Territori (Grup de titulació C2) -  Es tracta, en ambdós casos, 
d’ajustar les funcions reals   al lloc de treball descrit a la fitxa corresponent. 

 

PERSONAL LABORAL 

Operari/ària de Neteja (Assimilat grup AP) - De les 4 places que consten a la plantilla 
actual, una es ocupada interinament. S’amortitzen les tres restants perquè el servei de 
neteja queda cobert amb empreses de servei externs.  

 

PERSONAL TEMPORAL 

- Es contempla la possibilitat de nomenar interinament dos Agents de Policia Local per a 
reforç en la temporada d’estiu, ateses les característiques especials del nostre municipi.  

- Es fan constar quatre places d’Operaris de brigada -  contracte laboral -  (assimilat 
grup AP)  que resten ocupades temporalment, mentre tant es procedeix a 
l’adjudicació de la concessió del servei de Neteja viària.  

 

TERCER: Exposar al públic el present acord pel termini de quinze dies, termini durant 
el qual les persones interessades podran realitzar al·legacions o suggeriments. En el 
supòsit de que es plantegin al·legacions, al present acord restarà elevat a definitiu 
sense necessitat de prendre cap altre acord. 

No obstant això, el Ple de la corporació amb el seu superior criteri acordarà allò que 
cregui més oportú. 

           “”” 

Alcalde: Si que m’agradaria llegir una mica la memòria de l’alcaldia no massa 
sense avorrir. 
Val a dir que dintre d’aquest pressupost hi ha hagut alguns canvis, sobre tot a 
l’estructura funcional, motivada per una nova manera de fer els pressupostos. 
Qualsevol pressupost de l’Administració, doncs té uns criteris a seguir. Han 
canviat els criteris i per tant nosaltres ens hi hem d’acabar adaptant i si que 
m’agradaria explicar les inversions previstes per aquest exercici. Tenim previst 
un total de 2.284.988,26 que van cap als següents capítols i imports: 30.000 a 
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la Casa de la Vila, 5.000 per material informàtic, 16.000 per la via pública, 
146.000 per la urbanització de la part final de la Riera, 72.082,29 per la 
reparació del mur de la carretera de Sant Vicenç núm. 46, 237.000 per la 
il·luminació de la carretera de Sant Vicenç en el pas per les escales del Fondo, 
479.905,97 pel carrer Pau Casals o la Isla, en si, per tot el conjunt, 50.000 pel 
carrer Sant Pere Abanto, 70.000 per incorporar en el mercat municipal per 
noves obres, 5.000 per equipament esportiu, 8.000 de senyalització vertical, 
3.000 per adquirir dos desfibriladors, 60.000 pel Casal d’entitats de l’antic 
escorxador, 103.000 pel camí nou i 1.000.000 pel PU2, perquè ho entengueu 
és la baixada del Pont del Sergent. Sense comptar, això si, que caldrà afegir en 
aquí les inversions procedents del nou pla est, del govern de l’Estat, les 
inversions també que incorporem, és a dir, tot el que no s’ha executat en 
aquest exercici s’incorpora i per tant sobrepassaran els quatre milions d’euros 
aproximadament. 
M’agradaria poder també explicar una mica les polítiques de despesa que 
tenen previstes en aquest Ajuntament: El Deute públic, és a dir, la despesa 
motivada per l’amortització de préstecs dels interessos puja 356.500 euros. Les 
despeses de Seguretat i mobilitat ciutadana pugen 121.700 fent referència 
bàsicament a la Policia Local i a vigilància de platges. Us he de dir també que 
en el canvi d’estructura tot el que són despeses del capítol 1 estan englobades 
lo que seria a Administració i per tant notareu que quan esmenti aquesta 
política de despesa serà molt alta, però la que estic esmentat ara són despeses 
corrents i transferències. Les d’habitatge i urbanisme, en aquí 2.520.088,26 que 
disposa de la continuació de despesa corrent de 355.100 i inclou totes aquelles 
actuacions pròpies de l’àmbit de gestió territorial i per tant totes les inversions 
estan incloses en aquí, o pràcticament totes. El benestar comunitari que inclou, 
doncs, el servei d’abast comunitari i d’obligat compliment per l’administració, 
aigües, llums, tot aquest tipus de despeses. 343.000 euros. Les despeses de 
serveis socials i promoció pugen 59.400 que recull les activitats benèfiques, així 
com aportacions del Casal d’avis, aportacions del tercer món i els serveis 
socials. Els de sanitat puja 19.300 euros que són les despeses del consultori 
mèdic i totes les derivades de promoció de la salut. Les d’educació pugen a 
198.800 que correspon, doncs, a ensenyament general, de primària i 
secundària i l’escola bressol. Les de cultura 149.100 que contempla la 
promoció i difusió de la cultura i engloba totes aquelles actuacions culturals 
pròpiament dites i les despeses de biblioteca municipal. Esports disposa 71.300 
que són actuacions ordinàries i les derivades de la gestió del poliesportiu 
municipal. Les de comerç, turisme i petites i mitjanes empreses són 387.600 i 
engloba tot el que fa referència a consum, turisme i també, doncs, a la 
concessió dels banys termals. Els òrgans de govern, és a dir, els regidors i 
personal adscrit 94.000 i les d’administració i caràcter general que com he 
mencionat abans inclou també tot el títol de despeses de personal 1.910.403 
inclou també doncs tot el que fa referència a les oficines municipals i a la gestió 
pròpiament municipal. 
En quan a ingressos els impostos directes s’han incrementat un inapreciable 
0,17 %, respecte al 2009, bàsicament tenim els ingressos de l’IBI, que no s’ha 
tocat, la previsió d’Impost de vehicles que hi ha hagut un petit augment, d’un 
3,12 % sobretot per l’augment del parc mòbil municipal, el número de vehicles 
censats en el municipi i l’actualització dels ingressos derivats de l’increment de 
les plusvàlues, tot i que aquest any ja anem per sobre de les previsions. En 
quan a impostos indirectes s’estima el mateix import de 100.000 euros, derivat 
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de les construccions, pel que fa a taxa i altres ingressos, bé les derivades de 
les ordenances fiscals que aquest any tampoc s’han tocat i és un total de 
2.136.103 euros i cal tindre en compte en aquí que està inclòs el milió d’euros 
que es recull de la urbanització del PU2. En quan a les transferències corrents 
que és el capítol 4, puja un total de 866.103 i es redueix un 2,08 motivat 
sobretot per la menor participació prevista en el que es transfereix a l’estat i la 
comunitat autònoma. En quan als ingressos patrimonials puja 419.200 euros i 
recull els produïts, els que es produiran de les concessions administratives que 
estan en fase de regularització i posta al dia de totes les seves obligacions, 
dels endarreriments patrimonials i dels interessos de dipòsits bancaris. Puja 
respecte a l’any 2009 un 42,93 %. Les transferències de capital són com he 
mencionat abans 706.988,26, sobretot, bé, íntegrament provenen de la 
Generalitat de Catalunya que és el Pla únic d’Obres i Serveis de Catalunya que 
enguany ens han inclòs un increment respecte al que ens havien donat 
inicialment i en quan a passius financers puja 458.000 euros i en la part que no 
es financien, és a dir, els préstecs previstos. En principi aquest és la memòria 
d’alcaldia i respecte al que fa a l’empresa pública val a dir, doncs, que com he 
dit té unes vendes i un estimat d’ingressos d’aproximadament 182.000 per 
l’activació de l’oficina tècnica que és la gestió urbanística de totes les 
intervencions que faci l’Ajuntament seran per l’oficina tècnica amb un estalvi 
important en quan a recursos i després en 132.872 derivats de la producció 
d’energia elèctrica de la planta fotovoltaica. 
No us vull avorrir més en números creiem que és un pressupost adequat a les 
necessitats hi ha una sèrie de partides ampliables a mesura que es vagin 
produint els ingressos com sobretot són les de Serveis Socials els quals aquest 
any, doncs, s’ha incrementat també en fons addicionals per les mesures 
degudes a la crisi i que està previst que a través del fons especial, el Plan E a 
través de la Generalitat de Catalunya amb nous ingressos està previst i els 
destinats de la Diputació de Barcelona en el qual es poden alliberar inversió per 
destinar despesa corrent, aquestes partides seran les que s’ampliaran 
prioritàriament. En princip,i res més, moltes gràcies i tenen un torn de paraula 
per cada Grup Municipal. 

 
Regidor Miquel González: Bé, per començar l’estudi del pressupost per part del 
Grup Municipal Socialista informar que no és un canvi, és una notícia nova sinó 
que cada any de des de que vostès governen han fet canvis en conceptes o en 
estructures amb el pressupost que aquest any tal com ens va informar el 
tresorer és un tema de llei, però que, és un tema de llei per donar més 
informació, però que Caldes portem el tercer canvi consecutiu amb el tema de 
conceptes i amb el tema d’estructura del pressupost municipal  
Primer de tot i perquè no sembli una cosa normal, voldríem denunciar primer de 
tot una manca d’informació. 
Punt i a part amb el tema d’inversions que ja entrarem a fons amb el tema de la 
informació que hem rebut amb el tema d’inversions però si que amb l’estructura 
del pressupost, hi ha tres tipus d’estructura: orgànica, programa i econòmica i 
no hem rebut cap tipus d’aquest diferencial d’estructures. Només hem rebut un 
quadrant amb despeses i ingressos, però bé nosaltres ens adaptem a lo que 
se’ns pot donar i farem l’estudi sobre aquesta informació que tenim. Però que 
quedi en acta que no hem tingut tota la informació corresponent. 
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Aquesta llei nova era per tenir més informació tots els grups, per tenir més 
informació els veïns i veïnes d’aquest poble, però ens donem compte que aquí 
es canvia i és  al revés i cada cop tenim menys informació. 
El pressupost 2010 sobre tot té un canvi d’orientació política, si hem parlat de 
canvis de conceptes o estructures lo que sobretot és un canvi d’orientació 
política. Tenim molt clar que no se sap cap on anem, hi hem passat un 2009 on 
anàvem a gestionar les escombraries, l’escombra, perdó i segons l’alcalde 
creem places per assumir directament la mateixa a un fet que vostè no ha, ni 
ha comentat amb el pressupost 2010 que és treure en concessió l’escola 
bressol i el gimnàs-bar-piscina. Sobre tot el tema de l’escola bressol. I ens 
estranya, la veritat, que durant el 2010 siguin capaços de treure tantes 
concessions quan el 2009 no han sigut capaços ni de treure en concessió la 
zona blava que ja porta uns quants anyets passant contracte darrera contracte i 
no han sigut capaços de fer la concessió dels banys termals que estan en 
pròrroga des de que vostès van entrar. 
És un trencament amb totes les promeses que vostès van fer, la del centre de 
dia ja la tenim totalment oblidada, però en aquest 2010 no surt ni reflectida, per 
tant promesa que no està ni complerta, una promesa recent que vostè va fer en 
aquest Ple que era el local de Diables, la veritat no sabem si ara el casal 
d’entitats serà el local de Diables, la veritat no ens pensem que el lloc ideal del 
magatzem dels petards dels Diables sigui el Casal d’Entitats, però bé, 
segurament amb la seva mà esquerra i amb la seva gran democràcia segur 
que ho haurà consensuat amb totes les entitats del poble i segur que ho haurà 
consensuat amb els Diables, segur que els Diables estan informats de que a 
l’any 2010 no tindran cap local o sinó l’hauran de compertir amb totes les 
entitats. I una de les coses que ens preocupa més són els estudis i projectes 
sobretot per la seva promesa de que durant aquests quatre anys es faria una 
escola nova. Bé, aquest 2010 com hem comentat és un trencaclosques, el 
2009 ja ho era, però el 2010 sí que volem deixar molt clar que per nosaltres pot 
ocórrer una trencadissa econòmica d’aquest Ajuntament. Hi ha ingressos 
augmentats, sovint ficticis i moltes vegades difícils de justificar. Ja que tenim 
aquí el tresorer ens agradaria que en qualsevol moment ens justifiqués 
l’entrada de 120.000 euros de l’EPEL com un lloguer, quan no hi ha cap tipus 
de contracte, ni d’aprovació en un ple, ni d’aprovació en cap tipus de Junta de 
govern, ens agradaria saber com ha fet aquest ingrés, des de l’EPEL a 
l’Ajuntament. I les despeses o bé estan per sota la realitat o bé s’augmenten les 
despeses per justificar un ingrés més alt. 
Lo que veritablement ens preocupa és la capacitat de recuperació financera 
d’aquest Ajuntament o d’aquest poble, no tenim indústria, només tenim serveis i 
fa que qualsevol estudi econòmic mal plantejat o mal dissenyat sigui pagat per 
la butxaca dels caldencs i caldenques. L’ingrés més fort que té aquest 
pressupost com qualsevol pressupost que pugui tindre Caldes d’Estrac és l’IBI, 
per tant, des del nostre grup li demanem sobre tot prudència. L’any passat el 
2009 ens va vendre la gran gestió, ens va dir que les concessions serien el 
motor econòmic d’aquest poble, “pués” bé vostè es presenta aquí el 2010 i tot 
el tema concessions ha caigut com un castell de cartes, amb un ingrés de 
229.000 euros previst han ingressat 70.000, dels quals més de 40.000 
impagats. La veritat és que avui al matí he trucat en en Joan Rangel, amb el 
Freixas i el marit de la Rosabel per veure si ells eren impagats d’aquestes 
concessions i m’han dit que no pero, com que tenen la culpa de tot lo que 
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passa en aquest poble, però tenim aquesta partida i clar les concessions 
segueixen augmentades de pes. No vull entrar en molts exemples per no 
allargar-me, exageració amb els ingressos. L’impost de construccions 100.000 
euros més del 50 % de la realitat del 2009, serem el poble que faci el motor 
econòmic de Catalunya. Llicència d’obres 30.000 euros, 70 % de la realitat, 
estem en 10.000 euros. Concessions administratives 229.000 euros, 70 % per 
sobre de la realitat. Canon de l’EPEL 120.000 euros, un lloguer que no sabem 
ni d’on s’ha aprovat. On si que veiem recaptacions importants és amb les 
multes i sancions, un 40 % d’augment de 50 a 70.000 euros. D’aquestes 
partides que sumen 450.000 euros d’ingressos, uns 75.000.000 de pessetes, 
quan la realitat no passarà de 120.000. Estem jugant amb més de 50 milions de 
les antigues pessetes 330.000 euros. Però, bé, arriba la partida de les 
despeses i en les despeses vostè òbvia el tema de les concessions 
administratives. Plantilla de 75 persones, del 2007 al 2010 un increment 
d’aproximadament una vintena de persones, pot treure quin tipus de 
contractació s’ha fet en totes aquestes persones, començant pel primer i 
acabant per l’última, treballador o treballadora de la casa. Quin tipus de 
contractació? vostè que només feia que acusar de que contractàvem a dit. Dos 
anys de govern, dos anys i mig de govern, cap tipus de concurs públic i no 
només això, sinó que vostès aproven una reducció de la plantilla perquè fan 
concessions i no fiquen aquests diners dins del pressupost. M’imagino que la 
concessió estarà parlada amb el professorat de l’escola bressol, ens imaginem 
que estarà parlat amb l’AMPA, ens imaginem que estarà parlat amb l’enllaç 
sindical, que tota la gent responsable i tota la gent que rebrà de primera mà 
aquesta concessió estan totalment informats  
Segona part de les despeses, escombraries, ingrés 307.000 euros, despeses 
170.000 euros, 70.000 euros més que el 2009, senyor Arnó ens anàvem a 
estalviar molts diners. La nova concessió, el contracte a dit a CESPA   els nous 
pagaments. Despeses 70 % més d’augment que a l’any 2009, això és la realitat 
que marca el pressupost, aquí sí que no hi ha, jo penso o jo crec o jo insinuo 
que els regidors socialistes són això o són lo altre, no. La realitat, tenen previst 
ingressar 70 % més que a l’any 2009. No sé si carregaran els camions o no els 
carregaran si aniran a Barcelona o no aniran a Barcelona. La realitat en 
despeses hi ha el 70 % més que a l’any 2009. Un exemple del tema 
subvencions d’aquest Ajuntament. Acció social i joventut, la veritat és que estic 
esperant el vot de la regidora d’acció social i joventut. Partides d’ingressos, 
FEIL despesa social uns 60.000 euros, Consell Comarcal Maresme - 
Assistència Social 28.000 euros, 88.000 euros per feines d’Assistent social. 
Tota la partida 59.400, tota la partida I en aquesta partida hi ha coses que no 
serien ni d’Assistència Social i vostè la regidora ho sap. Hi ha partides que 
vostè ni distribueix, ni l’Assistent social mana on s’han de gastar i com s’han de 
gastar, són subvencions a entitats. Per tant més de 30.000 euros en capítol 1, 
que volen de les butxaques dels veïns i veïnes d’aquest poble, de la gent més 
necessitada si vostès s’ho gasten en sous o s’ho gasten en lo que volen gastar-
s’ho però no s’ho gasten amb allò que el FEIL i el Consell Comarcal dona i no 
només això sinó que per atenció benèfica i social només gasten 8.800 euros, 
per tant no es gasten ni un 10%, no arriba a les butxaques i a l’ajuda dels veïns 
i veïnes del poble, ni un 10 % de lo que les entitats supramunicipals ajuden a 
aquest Ajuntament. Això sí que és quadrar els números, però “bueno” en 
Joventut, la mateixa partida que el 2009, 5.000 euros. Fa quatre dies vam 
aprovar un Pla Local de Joventut, fa quatre dies aquest Ajuntament va rebre 
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una subvenció de 18.000 euros de la qual no s’han gastat ni 5.000, perquè la 
partida de joventut és l’única partida que ha rebut una subvenció i no s’ha 
modificat. En que s’han pagat aquests 18.000 euros?, quan acabi l’any, com 
diu el senyor Arnó sempre que li preguntem per despeses, ja sabrem en que 
s’ha gastat aquests 18.000 euros, a lo millor s’han gastat en grups musicals per 
la Festa Major, però bé, es mengen l’ajuda de les entitats supramunicipals 
Generalitat, Diputació, el propi Estat en despesa corrent. Però bé, en el tema 
de l’Educació. La veritat és que vostès passaran a la història per ser l’equip de 
govern que després de 30 anys d’Escola Bressol, la regalan i no només la 
regalan sinó 150.000 euros d’aquest Ajuntament per l’Escola Bressol, vostès 
recullen 100.000 euros de la Generalitat de subvenció i donen 150.000 a 
l’empresa “X” que serà la que portarà la concessió de l’Escola Bressol, deixem 
de costat el discurs educatiu, deixem al costat el discurs dels serveis, deixem al 
costat, tot. Hi ha massa gent, hem de netejar personal, posem l’Escola Bressol 
a concessió. I no només això, no sabem ni quan sortirà i no hi ha partida per 
netejar l’Escola Bressol, no s’ha previst ni un duro. Si, s’ho apunta el tresorer o 
la persona que ho ha fet. A partir del 10 de gener o a partir del 20 de gener 
quan estigui aprovat aquest pressupost ja quadraran les factures, senyor Arnó, 
segur que la posaran en una altra partida. Però bé, si això és el corrent lo que 
la gent toca passem al Capítol d’Inversions. 
La veritat és que des de secretaria se’ns va informar que podríem veure els 
projectes, des de serveis tècnics ens van informar que podríem veure el 
projectes, que els demanéssim, al cap de 40 minuts d’estar esperant a 
l’Ajuntament se m’informa personalment que entri una instància demanant 
projecte un a un perquè no se me’l pot donar, sinó entro un paper i al cap d’una 
hora i mitja no hi ha cap projecte sobre la taula, ni cap inversió de les que vostè 
ha anomenat. La veritat és que vostè fins ara ho té molt fàcil, perquè sempre ha 
parlat és que abans, és que abans, és que abans, però clar fa dos anys i mig 
que vostè governa i abans possiblement no hi havia projectes executius d’obres 
que vostè tampoc els fa, però els estudis, els treballs dient això pot valdre tant, 
això els tenia vostè sobre la taula, al costat del pressupost. Vostè pot vindre ara 
a explicar-nos que la història, que el 2006, el 2005, en Freixas... vostè, ho tenia 
al costat del pressupost i a més a més una altra cosa, ordre directament seva, 
ordre directament de l’alcalde, el rei de la democràcia no ens permet ni veure 
en que es gastaran els cèntims els veïns i veïnes d’aquest poble, en que seran 
aquestes inversions, algú li haurà de dir als veïns del PU2, del Pont del Sergent 
perquè ells s’han de pagar la urbanització i els veïns de la “Isla”, no, algú, però 
com que vostè ho haurà consensuat i ho haurà explicat, estem convençuts que 
quan anem a parlar amb ells, segurament ja tindran la resposta, però no només 
això, sinó que les inversions són negatives. Són negatives com l’any 2009, 
l’any 2009, 257.000 euros negatives, el 2010, 180.000 euros negatives. Per 
tant des d’aquest grup demanarem informe a l’òrgan que tutela financerament 
els ajuntaments, l’administració local de Catalunya, la Generalitat i farem lo 
mateix, i espero que facin bé aquest any, el tema de presentar un escenari 
plurianual amb un termini de 3 anys. Nosaltres creiem que del seu pressupost 
es deslliga aquesta conseqüència, que el 2009 no es va fer, que nosaltres 
demanarem informes a la Generalitat de Catalunya per si vostès han tirat 
endavant alguna inversió o algun préstec sense aquesta tutela, nosaltres 
demanarem informació perquè és la nostra obligació i la de garantir les 
inversions d’aquest Ajuntament i per tant farem això. 
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Però “bueno” inversions: Mercat Municipal dos anys d’obres i avui s’entera que 
necessita 70.000 euros més, segurament la culpa serà nostra, segurament que 
vostè s’inventarà que la culpa serà nostra que falten moltes coses, però bé a 
algun lloc vostè haurà d’anar a donar explicacions sobre les obres del Mercat 
Municipal. Dos anys d’obres i ara es dona compte que falten 70.000 euros més: 
Miri, m’he cansat de sentir que faltaven cèntims per la legalització de les 
instal·lacions, que no havia cèntims per les instal·lacions, no hi ha finestres al 
carreró, les instal·lacions són de més de 20.000 euros. Jo crec que el millor que 
podria fer és saber gestionar les inversions i aleshores podríem començar a 
treure coses del passat. 60.000 euros del Casal d’Entitats, el PU2 no sabem si 
els afectats estan informats, però “bueno” posem un milió d’euros, treure’m un 
vídeo que valdrà 8.000 o 9.000 euros que pagarem entre tots i quedarem la 
mar de bé. 
Però vostè parla de les inversions del 2010 i jo li recordo les del 2009: 
Cobriment de la Pèrgola 0 %, no s’ha fet res. Mur de la pujada de la Pèrgola 
10%, només l’informe. Recuperació Parc Muntanyà, 10 %, només un informe, 
urbanització final de la Riera, 10 %, només un informe. Pau Casals 8%, informe 
i “vídeo de colores”. Aigua potable 0%. Aigua de rec 0%. Pont del Sergent 0%. 
Magatzem de la Brigada, amb tot el que porta el magatzem de la brigada 20%. 
Cobriment de la Piscina ha demanat pròrroga perquè no la sap ni acabar. A 
més a més amb el cobriment de la piscina m’agradaria que algun dia expliqués 
com els nens i nenes d’aquest poble s’aniran a banyar per la nit. A veure si 
vostè ho explica perquè no hi ha llum. Però clar aquest projecte ja no ens el pot 
dir a nosaltres. Perquè nosaltres no l’hem fet a lo millor l’empresa nova que bé 
instal·larà tot el tema de llum. I el mercat municipal dos anys d’obres amb un 
gran handicap que la majoria d’aquests projectes estudis Villarroel, arquitecte 
municipal, que sempre és el que fa tots els projectes. Però bé, el seu segon 
gran eix d’ingressos, si una part eren les concessions i ja veu lo que està 
cobrant i lo que vol ingressar i lo que ha ingressat i lo que volia cobrar és la 
EPEL. 
Si que voldríem informar als veïns de Caldes que vostè fa aquests pressupost 
comptant que l’abril del 2010 comença a funcionar i que aquesta EPEL pagarà 
a l’Ajuntament 120.000 euros i si que voldríem que consti en acta perquè ho he 
vist jo personalment, com a membre de la junta de l’administració de l’EPEL. 
Ho he dit i consta en acta, però vull que consti en acta del Ple que no només no 
té permís de carreteres per fer l’obra, sinó que està caducat. Que no només no 
té l’aval d’avís, sinó que no s’ha dipositat, ni s’ha demanat, ni s’ha fet res. Que 
l’Ajuntament ha fet un aval de 150.000 euros quan l’empresa privada que va 
guanyar la concessió tenia l’obligació de fer tots els permisos necessaris i 
aquest Ajuntament ha de fer un aval de 150.000 euros que no se sap per on es 
pagarà, ni s’avalarà, perquè es tornarà aquest aval quan la llum comenci a 
funcionar i no se sap quan començarà a funcionar. Però no només això, sinó 
que no hi ha cap còpia del contracte d’autorització de venda de llum amb 
Endesa o amb l’empresa energètica que toqui. No hi ha cap autorització de la 
Generalitat de Catalunya pel punt de connexió. No hi ha cap autorització del 
Ministeri d’Indústria i si que els hi vull dir, quatre cupos l’any, Ministeri 
d’Indústria i els cupos estan donats fins el 2012 i vull que siguin conscients de 
lo que anem a votar avui. Cupos ingressos de 120.000 euros garantits de 
l’EPEL i els cupos del Ministeri d’Indústria estan esgotats fins el 2012. Quan 
acabi el 2009 veurem tots els ingressos que vostè va dir i quan acabi el 2010 
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no es preocupi que podrem veure tots els ingressos de l’EPEL que ens van dir, 
sobre tot li demanaríem al tresorer que ens digués d’on surt que aquell terreny 
val 120.000 euros i per què no val 200.000? o per què no val 500.000 euros? 
Perquè a lo millor si ho haguessin llogat en un supermercat a lo millor ens hi 
haguessin donat 500.000 euros l’any. La veritat és que aquest grup municipal 
està molt d’acord en les fotovoltaiques però lo que no està d’acord és que amb 
vostè les fotovoltaiques el negoci no el faci el poble. Li diré molt clarament, ens 
dona l’aire i és la meva opinió personal de que el negoci no el fa aquest poble, 
vostè a adelantat 60 milions de pessetes d’aquest Ajuntament a una empresa 
per tenir material, un material que dintre d’un any valdrà la meitat, perquè tot el 
Plan FEIL, perquè tot el tema de les fotovoltaiques van a la baixa i vostè ha 
autoritzat 60 milions de pessetes a un grup d’empreses que vostè ja sap quines 
són. Per tant aquesta és la part de l’estudi del pressupost i ara la meva 
companya la portaveu farà l’estudi de la plantilla. 
 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, en quan a la plantilla, a veiam, per 
aquest any 2009 el que veiem, doncs, és que es manté la creació i ampliació, 
doncs, desmesurada de places que es va fer l’any passat i que va suposar, 
doncs, un increment de plantilla totalment fora de lloc per un Ajuntament com el 
nostre. 
A l’any passat es van crear un total de deu places de més i de totes aquestes 
10 places excepte la d’auxiliar d’activitats en el lleure que ja feia temps que 
desenvolupava les seves tasques, totes eren places de nova creació, val la 
pena i des del grup municipal tenim interès en fer-ho, en repassar quines 
places es van crear l’any passat, perquè precisament és una quantitat 
desmesurada i per veure, doncs, només que si realment aquest any s’hagués 
tornat a incrementar la plantilla de personal això seria, doncs, increïble perquè 
amb les que es van ampliar l’any passat ja era més que suficient. L’any passat i 
fem memòria es va ampliar pel que fa al personal de funcionari es va crear la 
plaça de Tècnic d’Administració General el TAG, es va crear la plaça del Tècnic 
d’Administració Especial el TAE, totes dues de tècnic superior i també de 
personal funcionari es van crear dues places de vigilants de policia per la zona 
blava. Pel que fa al personal laboral es van crear tres places d’operari de 
neteja, una plaça de bidell, una plaça de tècnic mitjà de joventut, una plaça 
d’auxiliar d’activitat en el lleure i això va ser doncs com li dèiem que l’any 
passat les despeses de personal i va haver-hi un increment del 9,75 % 
respecte l’any 2008, això vol dir que de la meitat de la despesa corrent en el 
pressupost del 2008 ha estat de personal de 100 euros, doncs, 50 se’n han 
anat a personal. Com ha dit el meu company el març del 2007 a la casa a 
l’Ajuntament eren 54 treballadors i actualment en nòmina són 70 treballadors 
més els que s’han de sumar, que doncs facturen directament a l’Ajuntament i 
no estan en nòmina, com poden ser el Tècnic de Sanitat, el de Medi Ambient, 
l’Aparelladora, l’Arquitecte, etc. Per tant no veiem que ara hi hagi cap mena de 
decrement pel que fa al tema de la despesa de personal, sinó que el que fa és 
mantenir l’augment desmesurat que es va fer l’any passat amb el tema de la 
plantilla de personal. Per tant pensem que amb el que ja es va augmentar l’any 
passat a nivell de plantilla, tenim per molts anys, per molts anys tornar a 
ampliar la plantilla actual de l’Ajuntament de Caldes i també evidentment no 
podem deixar de dir una mica el que també ha dit el meu company i és que 
tothom que ha entrat de nou a treballar a l’Ajuntament durant aquests dos anys 
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i mig ho ha fet sense complir l’article 55 de que diu que precisament ha d’haver-
hi publicitat de les convocatòries i de les seves bases. Tota la gent que ha 
entrat, ha entrat com es diu popularment “a dit” i centrant-nos, ja, bàsicament 
en les modificacions de la plantilla, que vostès porten a aprovació avui al Ple, hi 
ha un tema que no es pot deixar de nomenar i que el meu company també i ha 
fet referència i és que l’any passat van crear tres places d’operari de neteja i 
van dir que juntament amb la plaça que ja existia, serien les quatre places que 
l’Ajuntament considerava convenient crear pel servei de neteja de l’Ajuntament 
i que l’Ajuntament volia assumir aquest servei directament. Nosaltres en aquell 
moment ja li vam dir que tots els Ajuntaments el que estaven fent era 
externalitzar precisament aquest servei per no sobrecarregar-se de personal i 
que en aquí es feia al revés que feia tothom. Doncs bé, l’any passat van 
aprovar la creació d’aquestes tres places i ara quan es concedeixi l’adjudicació 
de la concessió del servei de neteja viària les amortitzarà. Quedarà cobert amb 
empreses de serveis de neteja, amb una empresa de servei de neteja externa. 
Per tant un canvi total de pensament i projecte vinculat molt amb el que deia el 
meu company Miquel González. 
Això no demostra una altra cosa, el que sempre els i estem dient i és que 
governen a salt de mata i improvisant i sense cap mena de planificació i criteri i 
que després al final han d’acabar fent el que nosaltres ja els hi havíem dit com 
l’any passat que vam insistir molt amb el tema de que tothom estava 
externalitzant les empreses de neteja i aquí anàvem el revés del món i ara 
acabaran fent el que nosaltres ja els hi vam advertir i els hi vam apuntar 
precisament l’any passat. Pel que fa a la plaça d’auxiliar tècnic tornant a la 
valoració de la plantilla, del pressupost de la plantilla d’aquest any. De la plaça 
d’auxiliar tècnic del territori a la valoració dels llocs de treball que es va aprovar 
ara fa poc, encara no existeix, no està aprovada en ella. Pel que fa a la plaça 
de tècnic mitjanç joventut, aquí consta com a tal, però actualment des del dia 8 
de novembre aquest tècnic de joventut està fent d’educador social, es també 
molt curiós i també volem des del grup deixar constància que la persona que 
ara ocupa aquesta plaça d’educador social, ha passat durant aquests dos anys 
des de la seva contractació, primer pel Casal de Joves. Després fer de 
conserge del pavelló, obrir i tancar la porta, donar l’aigua, etc. les funcions 
pròpies del conserge, després de tècnic de joventut i ara d’educador social i 
fent evidentment totes aquestes feines sense haver-se fet una contractació que 
seguís els preceptius legals que s’han de seguir. Fent una contractació com els 
hi hem dit abans a dit, seguint una miqueta amb la plantilla, doncs, el que 
observem també és que han contractat un dinamitzador juvenil que el lloc que 
ocupa no consta en aquest pressupost de la plantilla i hauria de constar. 
També, un altre tema que volem destacar en relació precisament, doncs, a la 
plantilla és el tema de l’Escola Bressol que segueixen incomplint la legalitat, 
una altra vegada a l’Escola Bressol, actualment hi ha vuit persones, de les 
quals hi ha una tècnica d’educació mitjana, sis auxiliars educadores i una 
ajudant de Llars d’Infants. No hi ha cap educadora i legalment a cada aula hi 
hauria d’haver-hi una educadora, per tant en aquesta plantilla haurien de 
constar quatre educadores i no hi són. Per tant segueixen incomplint, com els 
hi he dit la legalitat, nosaltres ja els hi vam dir l’any passat que havien de crear 
aquestes places ja que en aquell moment van crear moltes altres que havien 
que haver tingut en compte la creació d’aquestes quatre educadores per, 
acostar-se als preceptius legals que marca la llei en relació al tema de l’Escola 
Bressol. En resum, el que veiem, és que en l’aprovació d’aquesta plantilla hi ha 
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tota una sèrie de temes irregulars i a banda d’això pensem el que ja els hi hem 
dit abans que es manté el sobrecarregament de places que es van crear l’any 
passat, moltes places innecessàries algunes de les quals van ser contractades 
a dit i en canvi altres d’urgents, com el tema de l’Escola Bressol no es van 
contemplar ni l’any passat, ni aquest any i això no ho podem entendre. La 
contractació d’aquest, tot, nou personal que hem especificat més els sous del 
polítics de dedicació exclusiva, el del senyor Arnó i el de la senyora Gallardo 
ens sembla excessiu per un Ajuntament com el nostre, petit i en pocs ingressos 
i més si tenim en compte la situació econòmica de crisis en la que ens trobem. 
Ja li vam dir que la creació de noves places en un Ajuntament és per sempre, 
això va ser molt d’èmfasi l’any passat, com va haver-hi aquest augment 
desmesurat de creació de places i que si les coses van maldades, un projecte 
es pot deixar de fer, una inversió es pot deixar de fer, però els sous s’han de 
pagar cada mes i això és el que demostra aquesta plantilla que avui portem a 
aprovació i és que l’any passat es va augmentar desmesuradament la plantilla i 
aquest any el poble de Caldes s’ha de seguir fent càrrec d’aquesta càrrega. Per 
tant un panorama molt negatiu i amb el que ens veiem obligats a estar-hi 
totalment en desacord. 
 
Alcalde: Bé, permeti’m doncs, una petita rèplica, òbviament, començaré per 
vostè senyora Rosabel, miri, si es mira la plantilla i, fa ,res, quatre sumes veurà 
que són 63 dels quals dos amb la concessió del poliesportiu, queden donats de 
baixa per tant, quedaran en 61 i del servei de neteja, doncs, evidentment hem 
de mantindre aquest càrrec degut al greu frau en el qual estàvem sotmesos en 
aquest Ajuntament des de feia anys. Els dos vigilants que vostè esmenta, ja 
prestaven serveis i per tant quan aquest govern va accedir el mandat el 2007, 
com a vigilants, com a policies que en tot cas estaven, eren vigilants sense 
funcions de policia, per tant prou irregular, aquestes places ja existien, ara en 
sumen nou de gent i abans en sumaven onze, per tant hi ha les mateixes 
persones que hi havia quan vostès governaven. 
El tècnic de joventut no és cert que hagués fet totes aquestes funcions perquè 
si es mira en detall els seus contractes, va entrar com educador social cobrint 
una baixa maternal i després va passar a tècnic de joventut. I ara desenvolupa 
la feina d’educador social, després d’haver fet un procés des del servei 
d’ocupació. 
Pel que fa a l’auxiliar de joventut aquest i altres, doncs són plans del servei 
d’ocupació que són per sis mesos i per tant no obligats a mantenir-se a la 
plantilla. I són serveis que paga la Generalitat de Catalunya i que per l’esforç 
realitzat des de la regidoria corresponent s’han obtingut bastants plans 
d’ocupació que donen feina i per tant serveixen per a donar serveis al municipi 
sense cost de cap mena. 
A l’Escola Bressol, bé, m’estranya perquè durant setze anys han estat les 
mateixes professores, les mateixes educadores amb la mateixa categoria i ara 
vostès es desperten, doncs, buscant, dient que, incomplim, perquè haurien de 
tindre la titulació, la titulació la tenen, el que passa és que la categoria, a veure, 
li he de dir que en el primer any de govern vam tindre que passar una persona 
amb categoria a auxiliar educadora quan resulta que estava com auxiliar de 
menjador i que per tant cobrant molt menys. Això és el que ens vam trobar, les 
persones tenen la titulació, per tant no alarmi, ni pretengui alarmar a la societat 
de Caldes, perquè una cosa és la categoria que puguin ocupar i l’altra la 
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titulació que tenen, per tant titulació per exercir el que estan fent, la tenen, per 
descomptat i li agrairia abans d’alarmar que es miri els currículums de les 
persones. 
Jo ja ho entenc un poble com Caldes no es pot permetre un alcalde i una 
regidora, doncs, cobrant, però miri abans vostès tenien un gerent que cobrava 
per tots dos i ara tenim dos persones cobrant el mateix que feia el gerent. 
 
En quan a la seva intervenció senyor González, miri el canvi d’estructura 
pressupostària va ser aprovat l’any passat per exercir-lo aquest any, per tant si 
estiguessin mínimament informats segurament ja ho haurien d’haver-ho sabut, 
tan sols el que han fet és aplicar el que la llei ens marca i per tant jo recordo en 
altres ocasions quan també estava a l’oposició que s’havien canviat les 
estructures pressupostàries, per exemple si no recordo malament el 2002 o el 
2003 es va canviar aquest, el 2003 pel 2004, es va canviar l’estructura 
pressupostària, escolti’m a mi no me van explicar lo mateix que vostè demana i 
per tant ve donat per llei. 
El tema dels banys termals, escolti’m estan en pròrroga perquè vostès quan 
van fer el contracte preveien la pròrroga de fins a cinc anys. Nosaltres ho estem 
prorrogant tal com ens marcava el contracte, no ens inventem res de nou. 
I l’escola nova, si us plau, no ens faci més demagògia, l’escola nova i si, 
qualsevol que vagi a l’escola ho pot comprovar, escolti’m allà hi ha una sèrie 
d’elements d’obres que s’estan realitzant a l’escola que no els realitza 
l’Ajuntament, els està realitzant el Departament d’Ensenyament que és a qui 
correspon fer les reformes i les estructures noves i les noves construccions, per 
tant l’escola pertany al Departament, l’escola, el projecte el paga el 
Departament i és el Departament que ha d’invertir, no l’Ajuntament, si us plau, 
no insisteixi més. Ja no s’ho creu ni vostè. 
Els ingressos de l’EPEL venen donats perquè 120.000 euros, perquè miri 
realment haurien de ser cent vint-i-un mil i escaig però el que s’ha agafat és 
l’amortització del préstec durant els quinze anys i s’ha repartit durant aquests 
quinze anys, és a dir, el temps que s’ha fet els números del que costaria el 
préstec repartit a quinze anys i això s’ha concentrat, l’aportació que hi haurà 
cada any, és a dir, el lloguer ve a ser el cost del préstec de l’obra. 
Caldes certament té una bona recuperació econòmica, bona perquè hi ha bona 
gestió municipal, els hi agradarà o no, podran estar d’acord o no en els 
conceptes, però cregui’m que hi ha bona gestió d’obres i de serveis. 
El tema del personal, miri si vostès creuen que la forma de contractar que fem 
nosaltres no es correspon amb la legalitat bé, és el mateix que havien fet servir 
vostès sempre. 
El tema de l’Escola Bressol és una previsió i en cap cas ha sortit cap plec de 
clàusules, ni ho hem anunciat ni molt menys, si que es té en compte i és una 
previsió que pot tindre aquest govern, però ja li dic jo que aquest matí he parlat 
amb les educadores i les he deixat ben tranquil·les, per tant no intentin alarmar 
a ningú, perquè no se’n sortiran. 
Les escombraries, recullen i pugen degut a l’ordre del Departament de Medi 
Ambient que obliga als municipis menors de 10.000 habitants a posar en 
pràctica la recollida orgànica. La recollida orgànica comporta unes despeses 
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addicionals, per tant òbviament tot allò que ens estalviarem ho podrem destinar 
a la recollida selectiva. Una recollida selectiva que incrementa notablement els 
costos de recollida i que l’Ajuntament ha sapigut gestionar i per tant en el 
municipi, a les persones no els hi costarà ni un duro de més, ni un euro de més, 
perquè no s’ha tocat la taxa d’escombraries. 
Els Serveis Socials, a veure vostè hauria de sapiguer-ho, perquè bé, havia 
estat governant uns anys, que sobretot el que destina el Consell Comarcal és 
per poder pagar les despeses de capítol 1 i com li he dit en el pressupost les 
despeses de capítol 1, de personal estan totes concentrades en unes partides 
d’administració general i per tant a les despeses que té efectives en el 
pressupost corresponent als Serveis Socials i a l’Acció Social li ha d’afegir totes 
aquelles despeses que comporten del capítol 1 i de despeses de personal, 
perquè també són subvencionables o és que vostès no justificaven en 
despeses de personal les subvencions que rebien? N’estic cansat de veure-les 
i em sembla un bon criteri, perquè les persones sobre tot als Serveis Socials, 
les intervencions i la seva feina també correspon a serveis. 
El Pla Local de Joventut, escolti’m una cosa és el d’aquest any i si aquest any 
obtenim un altre Pla Local de Joventut i una altra subvenció, òbviament 
s’ampliaran les partides, però hem preferit no dotar-les per cas de que no 
obtinguem, doncs, una subvenció i en el cas, com enguany, l’any 2009 que hi 
ha hagut una subvenció de 18.000 euros, s’incrementa els serveis i per tant són 
serveis que es presten des de joventut, altra cosa és que després aquests 
serveis de joventut vagin encaminats a diverses àrees perquè també tot és 
foment de la joventut, però ja li dic, que a mesura que es vagin rebent 
subvencions les anirem dotant. 
La neteja de l’Escola Bressol no pateixi, òbviament no es deixarà desatesa. 
A mi m’agradaria que m’aclarís després un concepte ja que apunta tant al tema 
d’inversions negatives, per què és que jo això d’inversions negatives encara no 
ho he entès, i escolti’m els préstecs, vostè no pateixi, perquè si anem a un banc 
i resulta que no complim amb les dades necessàries tan de ràtio, com d’estalvis 
ja ens demanaran un pla de finançament i un pla dels que demana vostè, però 
mentrestant no ens els demani, no ens els demanen no té perquè fer-se, feina 
en va no cal a mesura que anem demanant els préstecs, no pateixi l’any passat 
es va preveure 500.000 euros en préstecs i només se’n van demanar 327.000, 
per tant són previsions i aquestes previsions a mesura que es van demanant 
les anirem executant. 
Del Mercat Municipal, bé en a la Comissió Informativa jo no sé de que li 
serveix, perquè se li va explicar, se li va explicar que en el Mercat Municipal 
faltaven uns espais comuns que vostès no havien previst per un informe de 
Salut Pública, del Departament de Salut Pública en els que es deia que calien 
uns espais comuns perquè dotessin en aquest Mercat Municipal i no només 
això sinó que s’ha d’ubicar una nova càmera, per tant la inversió que es realitza 
és fora de l’àmbit aprovat, per tant, s’haurà de fer un mini projecte per poder 
dotar aquests espais i poder ampliar aquest Mercat Municipal en el qual el que 
s’està executant és un àmbit i aquest és un altre i després també se li va 
explicar que com a membres i propietaris del Mercat Municipal contribuïm en 
un 33% a tota la propietat horitzontal. Per tant la propietat de tot el veïnat, tota 
la comunitat té previst fer uns arranjaments a la façana, i això ja els hi vam 
explicar però sembla ser que no ho van entendre, tenen previst fer uns 
arranjaments a la façana i l’Ajuntament ha de contribuir amb aquest 33 %, per 
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tant aquestes previsions són per aquests tipus d’arranjament i per aquest 
arranjament en concret. 
Em fa gràcia que parli d’un vídeo promocional, a mi m’agradaria saber de que 
en van fer de l’últim que van fer vostès? Que els hi va costar vuit mil i pico 
d’euros. Perquè és que en a l’Ajuntament no n’hem trobat cap, potser s’ho van 
emportar cap a casa? Però al menys haguessin deixat una còpia. 
Miri, el llum de la piscina, si es mirés els projectes, perquè és clar, vostè 
demana els projectes però després no se’ls mira. En els projectes quan es va 
licitar del FEIL la dotació d’aigües, d’aigua tèrmica, perdó, en placa tèrmica per 
escalfar la piscina municipal una de les millores que estaven previstes era 
l’enllumenat de l’entorn de la piscina, per tant quan finalitzi això aquestes 
millores s’inclouran sense cost addicional per l’Ajuntament, per tant òbviament 
es podran banyar perquè hi haurà llum. 
El tema de l’Adif, el problema és que vostè a vegades confon també les coses 
perquè el tema de l’aval de l’Adif li recordo que és per la sortida de la Nacional 
II, és a dir, era per fer una intervenció a la qual vostès tenien previst fer una 
sortida de vehicles a 15 metres de l’entrada de Caldes vinguent des de Mataró, 
i per tant es tocaven i es tenien que fer uns fonaments i uns murs en els quals 
Adif argumentava que tenien que posar-se unes fiances per evitar problemes i 
per si l’Ajuntament malmetia part de l’estructura de rodalies ho poguessin 
cobrir. Amb Adif finalment, doncs vostès tenien previst dipositar una fiança 
aquest govern va parlar amb Adif i amb Adif lo que hi ha és un conveni per 
signar en el qual no ens fan pagar cap mena de fiança però és per la sortida de 
la Nacional II, Adif ens va trucar per anar a Madrid el dia 8 de novembre, no va 
ser possible per motius d’agenda i estem pendents de tornar-hi a anar a Madrid  
a signar aquest conveni amb el president d’Adif, conveni que no ens costarà ni 
un duro. 
L’aval de 150.000 euros pel tema de les plaques fotovoltaiques jo li agrairia, 
torno a insistir en que es miri bé els projectes i el que es licita i el que no es 
licita, una cosa és claus en mà de l’estructura i per tant de l’obra en realitzar i 
l’altra és l’aval per proveir d’energia fotovoltaica i destinar-la a la venta, són 
dues coses ben diferents, una cosa és la gestió en si de l’energia que es 
produeix i l’altra és l’obra que s’ha de realitzar, per tant l’obra va per una banda, 
els permisos anaven derivats de l’obra, però no pas d’aconseguir la reserva de 
quilovats i li he de dir, és cert, esgotat però el cupo de “horta” solar, en cap cas, 
s’ha esgotat el de sostres, s’ha de diferenciar, perquè el cupo d’”hortes” solars 
té un preu i el de teulada té un altre i el de teulada es paga a 0,33 i no està 
esgotat. Llavors, jo li agrairia que s’ho mirés bé perquè ens fa aquesta 
diferenciació i les “hortes” solars estan esgotades si senyor, estan esgotades, 
no els sostres i es qualifiquen, si es fixa bé en el decret, es qualifiquen les 
marquesines i els aparcaments com a sostre, per tant nosaltres el que anem a 
demanar és sostre. Està en tràmit perquè amb Fecsa Endesa ja s’han fet els 
pagaments, ja s’ha fet la reserva i per tant és un procés en el qual si està 
treballant. Torno a insistir el valor estimat de l’amortització i perquè el preu? 
Perquè és el valor dels quinze anys. És a dir, es calculen quinze anys per 
retornar l’import que es presta en a l’EPEL per fer l’obra i això es reparteix entre 
aquests quinze anys. 
I ara, “home,” miri, m’agradaria només per posar un exemple, ha mencionat 
una sèrie d’obres que encara no s’han executat, que miri 0 per aquí i un 20% 
per allà, permeti’m que li faci unes mencions de quatre xifres, només quatre i 
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això ho pot veure en l’estat d’execució dels pressupostos any 2004 crèdits 
totals consignats per inversions 960.000 euros, executats 540.598, el 56,30 %, 
any 2005 crèdits consignats per inversions 1.264.934 executats 107.303, el 
8,48 % del total, 2006 2.004.000 euros consignats 331.759 executats, el 
16,55%, 2007 aquí ens el podem repartir si volen 1.913.545 euros consignats, 
333.114 executats, el 17,41 %, 2008 2.152.807 més que cap any enrere, 
714.255 executats, el 33,18 % a excepció del 2004 ja el supera i 2009 total 
consignat 3.813.128 euros, compromesos i per tant encara pendents alguns 
d’aplicar, d’acabar de pagar perquè encara no hem acabat l’any 2.349.454, el 
61,61 % dels quals hi ha d’executats i pagats, pagats sobretot 1.402.000 que 
és el 36,79. És a dir, que en aquests dos anys no tan sols hem obtingut més 
recursos pel municipi de Caldes doblant en alguns casos bona part dels seus 
exercicis sinó que som capaços d’executar-ne més que mai, òbviament queden 
alguns pendents, clar, el Parc Muntanyà, tres-cents i pico que queden 
pendents. Escolti’m lo del Parc Muntanyà vam rebre el setembre si s’enrecorda 
per tant queden consignats dintre l’exercici, però òbviament amb tres mesos no 
es poden executar els executarem el 2010 ha fet reflexió també de la part final 
de la Riera, òbviament quan resulta que ens han donat el PUOSC per l’any 
2010 hem de donar de baixa aquella subvenció que vostès van desestimar i 
que van deixar podrir de l’any 99 al 2003 perquè no la van voler utilitzar que 
nosaltres ens vam trobar sobre la taula i que hem treballat i s’ha donat de baixa 
en a l’any 2009 per donar-lo d’alta en a l’exercici 2010 i per tant en el PUOSC 
del quatrienni 2008-2011, òbviament ja està aprovat el projecte i miri i de 
projectes vostès cada vegada que aprovem un projecte en són coneixedors 
perquè surt a exposició pública i jo el que li he de dir és que no és cert que 
quan vostès aprovaven els pressupostos jo tingués els projectes al damunt de 
la taula perquè no n’havia vist mai cap i com diu és pressupost i dintre del 
pressupost també s’inclouen els honoraris tècnics, per tant alguns dels 
projectes dels que fem menció en aquí vostè ja han tingut ocasió de veure’ls 
perquè els han demanat, perquè quan durant l’exercici 2009 s’han demanat, 
s’han aprovat, vostès els han vist i ens els han vingut a demanar, aprovats, 
realitzats 2009 execució 2010, per tant inclouen en l’exercici del 2010 que 
vostès ja els han vist i altres està previst, doncs, realitzar actuacions i el que hi 
ha són petits esbossos, òbviament perquè els honoraris tècnics també 
s’inclouen dintre dels pressupostos i difícilment es pot fer un projecte 
determinat sense tenir consignació pressupostària. Que fa aquest govern? a 
l’igual que han fet vostès i com fa tothom, és a dir, es consigna una partida, es 
realitza el projecte, es fa el tràmit del projecte i s’executa. Doncs bé, a mesura 
que anem aprovant projectes, òbviament vostès els tindran a la seva disposició, 
ara no em faci demanar-li, no em demani allò que encara no està o que s’està 
coent perquè són meres aproximacions que després vostès utilitzen de la pitjor 
manera que a vegades poden. Per tant escolti’m, a la seva disposició, però 
quedis amb aquestes xifres que li he mencionat i no ens alarmi perquè hem 
executat més obra en un sol any que vostès en dos o tres anys. El seu torn. 

 
Regidor Miquel González: Bé, començaré pel final amb el tema dels projectes: 
Isla carrer Pau Casals 479.000 euros, exposició pública a la sala. No se’ns el 
pot deixar veure. PU la baixada del Pont del Sergent, 1.000.000 d’euros, 
l’arquitecte ha cobrat el projecte o quan de menos està consignada la partida, 
no se’ns pot deixar veure. 
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Si ja l’he demanat, ho vaig demanar divendres el secretari ens va dir que si, 
que no hi havia cap problema, els tècnics ens van dir que si i van rebre ordre 
de l’alcalde que va dir que no. 
Esperi un moment estic parlant jo. 
Projectes acabats, consensuats, treballats, fets, cobrats per l’arquitecte no 
vingui, jo crec que en un moment que vostè no vol entendre o es creu les 
mentides que va dient. Si estem informats, si no estem informats, si escoltem si 
no escoltem. Em sembla que hem donat un discurs raonat sobre el que són 
ingressos, sobre el que són despeses i no hem vingut aquí a explicar ai! que el 
2004, ai! que el 2003, que el 2002, que el 2006 com fa vostè sempre perquè 
vostè s’ha d’excusar amb l’any 2004, 2005 però clar i l’any 2009 i el 2010 i el 
2011 a mi em preocupa, sap que em preocupa el 2010, no em preocupa el 
2004 o el tant per cent. 
En relació a les explicacions o no explicacions, escolti’m, nosaltres l’escoltem, 
nosaltres prenem nota, nosaltres amb la documentació que tenim defensem el 
nostre projecte li agradi a vostè o no li agradi. Ja sé que a vostè li agradaria 
que això fos Albània, però no ho és. No ho és tenim la representació que tenim 
i defensem el que defensem, però estic una mica ja cansadet 
Alcalde: Dispensi’m 
Regidor Miquel González: de que sempre sigui el mateix tema 
Alcalde: Senyor González, senyor González,  
Regidor Miquel González: de que si estem informats, de que si no estem 
informats 
Alcalde: que sapigués, que semblés que què, diu? 
Regidor Miquel González: Albània 
Alcalde: i que li passa a Albània  
Regidor Miquel González: No li passa res 
Alcalde: Ah!, expliqui’ns ho perquè en aquí tots ens hem quedat una mica... 
Regidor Miquel González: en relació al Mercat Municipal 
Alcalde: expliqui 
Regidor Miquel González: en relació al Mercat Municipal, vostè ara parla 
d’espais comuns, dos anys després de les obres, menos mal que no s’ha anat 
endarrera perquè sempre eren coses nostres, el dia de la Comissió Informativa 
sí que era un tema nostre. Avui ja no diu que es nostre. És un tema de salut, un 
tema de Mercat Municipal i un tema seu, un tema seu que allargarà l’obra ves a 
saber, quan hem parlat del Mercat Municipal a part de parlar de l’obra que es té 
que fer de 70.000 euros de posar una nevera, ha dit, m’imagino una nova 
càmera. M’imagino que això serà particular. Vull dir que això qui li toqui farà 
aquesta despesa. Vostè diu que el Mercat Municipal ha fet una despesa d’una 
parada nova. I s’ha gastat 20.000 euros en una parada nova. 19.000!!, 19.000!! 
això no ho ha fet cap Ajuntament del món, eh!, no hi ha cap Ajuntament que 
s’hagi gastat els cèntims per fer una parada 
Alcalde: Senyor González si vol, li aclareixo 
Regidor Miquel González: Això només passa a Caldetes 
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Alcalde: Senyor González si vol, li aclareixo, miri, s’han hagut de traslladar... 
Regidor Miquel González: jo he guardat respecte a tot el seu discurs, he pres 
nota de totes les coses, a mi m’agradaria que per lo menys prengués nota de 
tot el que se li diu. Si vol contestar contesti sinó, faci com fa sempre que no 
contesta mai. 
Amb l’EPEL, l’autorització al préstec de quinze anys qui ho ha determinat? on 
s’ha determinat això? ho ha fet vostè sol. On s’ha determinat això?. El secretari, 
el tresorer el tenim aquí, un paper signat per la Junta de Govern. Un paper en 
el Ple que digui tota aquesta explicació que vostè ha donat. Si nosaltres no 
volem res més, si estem a favor de la inversió, les plaques fotovoltaiques són 
molt maques, lo que no volem és el risc d’una inversió feta i ja li he dit em dona 
l’aire que és més per adelantar calers, per jugar amb les empreses que no pel 
benefici de Caldetes és la nostra impressió, la impressió de tot el muntatge de 
l’EPEL és això, és la nostra impressió. Un paper que digui tot el que vostè ha 
dit aquí. Que hi ha un estudi fet, que diu que als quinze anys de la inversió de 
l’amortització del préstec i sobre tot l’aprovació. A quin Ple s’ha portat? Jo he 
vingut a tots i aquí no s’ha portat mai que es cobrarà 120.000 euros a l’EPEL 
per fer això de l’amortització del préstec. Aquí el terreny es va cedir i aquí al 
pressupost posa lloguer. El terreny es va cedir a l’EPEL que nosaltres vam 
votar en contra d’una cessió d’un terreny i vostè va tirar endavant i vostè va 
decidir sol que pagaven 120.000 euros i per què no 150.000? o 140.000? 
No hi ha compromís de l’Escola Bressol, de fer una concessió. Escolti al proper 
Ple el secretari que llegeixi l’acta de la Comissió Informativa. Li demanem al 
secretari que llegeixi l’acta on vostès diu que aquest any 2010 traurà la 
concessió de l’Escola Bressol. Si només fa falta això, el secretari que faci la 
seva feina, li demanem que quan comenci el proper Ple ja que no ho tindrà 
aquí que llegeixi l’acta de la Comissió Informativa. Aquí havien regidors on 
vostè deia que l’any que ve es traurà en concessió, clar, creure’s les mentides 
ja és molt complicat i anar a les professores a dir-los-hi no sé que, ni lo que li 
ha dit, ni lo que li ha deixat de dir, però clar, vindre aquí i a més a més dir que 
no és veritat. Em sembla que, encara vostè no ha entès que és l’alcalde de 
tots. No l’alcalde de vostè i de quatre “empressetes”. 
En relació a les escombraries, bona gestió, molt bona gestió, el felicitem en tot 
el que ha fet de les escombraries. Quan denunciï, denunciï amb el seu nom, 
perquè vostè aquí ha dit: “estafa”, “particep”. No denunciï en nom de l’alcalde 
perquè que jo sàpiga en aquest Ajuntament no hi ha cap sentència que 
culpabilitzi a ningú. Que jo sàpiga. I vostè està parlant en nom de tots i està 
dient que una empresa ha estafat, que ha fet... però nosaltres cobrarem 70% 
més de brossa aquest any que ve. Bona gestió. Vostè tenia la responsabilitat el 
desembre del 2009 de fer tota la fracció orgànica. Ha demanat una pròrroga, 
igual que ha demanat la pròrroga del FEIL i anem així a salt de mata. Pròrroga 
darrera de pròrroga a darrera de pròrroga. 
Escolti lo de Serveis Socials ho pot tapar com vulgui, però lo de Serveis Socials 
a mi m’agradaria que la regidora em dongués una explicació perquè ho trobo 
denigrant, que vostès estiguin jugant amb els cèntims subvencionats de les 
entitats supramunicipals pel capítol 1, per cobrar sous i ja no entro amb el sou 
de la regidora sinó per megadimensionar tota una àrea on ja veu a quins 
contractes s’han fet, escolti el FEIL són cinquanta i pico mil euros, eh!, en 
Serveis Socials lo que cobrarà la gent d’aquest poble són 8.800 euros. Això és 
la realitat. Vostè pot dir que si es cobra pel capítol 1, pel capítol 2, lo que rep 
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aquest Ajuntament són aquests cèntims per aquesta despesa i hi ha Governs a 
darrera que fan polítiques perquè aquesta despesa arribi al ciutadà i vostè fa 
polítiques amb aquest Ajuntament perquè aquesta despesa arribi a la butxaca 
de quatre, de contractes a dit i coses d’aquestes. “Pues, bueno”, cadascú fa la 
política que ha de fer i vostè fa aquesta política i justifica subvencions i passa 
subvencions d’un costat a l’altre sense cap tipus de justificació. 
Pla Local de Joventut si ens gastarem el mateix que el 2009 el 2010 que hem 
d’esperar una subvenció de la Generalitat, escolti el Pla Local de la Joventut es 
va aprovar amb aquest Ajuntament amb tots els regidors a favor, perquè 
l’Ajuntament prengués la iniciativa a tirar endavant un Pla Local de Joventut, la 
regidora i jo vam estar discutint hores i hores i vam arribar a un acord. No 
perquè quedés supeditat a que la Generalitat de Catalunya ens dongués 
10.000 euros perquè si ha de quedar supeditat a una subvenció quan s’aprova i 
es firma per lo menos ho poseu, perquè clar, ningú d’aquest Grup Municipal va 
votar a favor d’aquest Pla Local de Joventut esperant que la Generalitat dongui 
la subvenció perquè ara ja sé el discurset que vostè i la regidora trauran demà: 
“No tirem endavant el Pla Local de Joventut perquè no hi ha subvenció de la 
Generalitat”. No, no tirem endavant el Pla Local de Joventut perquè aquest 
Ajuntament no creu en la Joventut i d’aquí d’un Casal que teníem al centre del 
poble l’han fotut allà al mig de la carretera. I el Pla Local de Joventut no té un 
duro més que l’any passat i no només això. Vostè que li agrada l’estat 
d’execució Joventut 5.000 euros, despesa durant l’any 2009: 2.400. Escolti, ja li 
avanço, el juny, el juliol ens sentarem, l’avisarem, el trucarem i farem un abans 
de com està el Pla Local de Joventut perquè quan el nostre Grup dóna un vot el 
dóna per un treball que s’ha de fer, no el dóna per una subvenció que s’ha 
d’anar a buscar perquè per anar a buscar una subvenció podem tenir un tècnic 
no necessitem tenir quatre, o podríem tenir tres tècnics i una secretària que 
vostè subvencioni, però com que busquem més a veure a qui podem posar que 
no lo que realment necessitem, que és que evoluciona aquest Pla Local de 
Joventut pues aquest pressupost és això, un zero, un zero amb la gent jove 
d’aquest poble. 
Adif, ara em diu la connexió de l’entrada, però si fa dos anys que tenen el 
contracte firmat per vostè i no tira endavant l’obra, que m’està explicant, que 
m’està explicant. Li estic dient que una planta fotovoltaica al costa de la Renfe 
necessita el permís de l’Adif i quan vostè li demani aquest permís a l’Adif li 
demanaran un aval lo mateix que l’entrada i la connexió al parquímetre a la 
Renfe, lo mateix i demà a part dels 150.000 euros d’aval que hem posat, l’Adif 
ens demanarà un altre. “Horta” solar, placa solar miri vostè no ha fet, no ha 
mogut ni un dit. Aquest Ajuntament no ha de moure un dit, perquè ho ha de fer 
una empresa privada, que vostè li ha donat una concessió, sent la tercera més 
cara, que es va presentar. Ho ha de fer l’empresa privada i no ha mogut un dit, i 
a mi no em fa por que l’empresa privada faci o deixi de fer, em fa por que 
aquest pressupost hi ha 20.000 euros d’ingrés de l’EPEL per una secretària i 
120.000 euros més d’un lloguer que encara no se sap ni on està aprovat, però 
com que nosaltres varem donar en una empresa privada, la tercera més cara, 
la més cara de totes una obra de 1.700.000 euros sense tenir ni el terreny, 
pues vostè gestiona d’aquesta manera, vostè gestiona a salt de mata, ara aquí, 
ara allà, ara poso un paperet, ara li trec, ara li poso, ara li dono... 
I en relació, bueno és que tindria tantes coses que dir, en relació al Mercat 
Municipal, en relació a l’estructura general del poble, el final de la Riera que 
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vostè va recuperar una subvenció, que vostè, escolti vostè va sortir que el 
setembre feria el cobriment de la Riera i se’l ha hagut de menjar sencera i vostè 
ve aquí encara a dir-nos que nosaltres vam treure una subvenció i la vam 
perdre, no va sortir mai ni en Joan Rangel, ni en Josep M. Freixas, mai, mai a 
dir aquí que es faria una obra a la Riera i vostè va sortir a tota la premsa dient 
que cobriria la Riera al setembre, clar, ara em dirà que no va dir l’any, però clar 
tothom esperava que després de l’estiu comencés l’obra. 
Vostè ha fet un percentatge molt alt de projectes, vostè ha fet un percentatge 
molt alt d’obres. Jo li demano al regidor d’educació, a la regidora de joventut. Al 
regidor d’educació que pugi a l’Escola Bressol i vegi el nyap que vostès han fet 
en caler públic de la Generalitat de Catalunya, el nyap d’obra que han fet 
vostès. No hi ha accessibilitat a l’edifici, senyors vostès han fet una gran obra, 
però clar, es van oblidar que els projectes s’han de fer amb exposició pública 
per demanar-li responsabilitats a les mateixes empreses que han fet el Casal 
de Joves, el Local de la Policia, que ara no serà el Local de la Policia, ara serà 
centre d’atenció al client, amb la mateixa empresa que ha fet l’Escola Bressol, 
això si, hem fet molta obra però com l’hem donat. Tú!, vine cap aquí!, fes 
l’Escola Bressol! I quin projecte hi ha?, buff!!, tira!!, que no tenim projecte. Com 
van fer el Casal de Joves? Tira!, que no passa res, i això és lo que hi ha en 
aquest Ajuntament durant aquests dos anys i mig. Que anàvem més lents, que 
anàvem, no sé que, que anàvem, no se quantos. Segurament anàvem més 
lents però li puc assegurar que si no haguéssim anat més lents vostè ens 
hagués fotut al jutjat. Això si que ho tinc clar. Una demanda criminal “pero en 
toda regla”, però no per lo que podíem desviar o deixar de desviar, perquè no 
havíem entregat un paper el dia tal del dia tal, el dia qual, i vostè? li era 
indiferent si aquell se jugava la feina, si no se jugava la feina, si era funcionari, 
si no era funcionari, vostè li era indiferent, havia algú que pagava i vinga 
endavant al jutjat, continuem “las hachas”. Li he preguntat moltíssimes 
vegades, qui aguantava tota la diatriba judicial de vostè, perquè anar al jutjat, jo 
he anat personalment, perquè treballo en companyies d’assegurances, allà 
gratis no va ningú, tothom a de pagar, el dia que ens expliqui qui pagava tota 
aquesta festa a lo millor ho sabrem millor. Per ara la sensació que tenim és que 
els que s’emporten els contractes pues possiblement també l’ajudaven a vostè. 
En relació al pressupost, l’any passat li vam dir lo de les concessions, 44.000 
euros pendents de cobrament, 44.000 euros, que jo hagi vist no ha fet 
propagandes, ni ha sortit al “Padrís” el nom de la gent que deu diners, ni ha 
sortit res, de res, de res, 44.000 euros, 7.000.000 de pessetes de 70.000, aquí 
està la seva diferència, vostè fa classes, per vostè, uns són bons i els altres 
són dolents i jo i el nostre grup per nosaltres els veïns de Caldes són tots 
iguals, vostè continuï en lo seu, nosaltres continuem lo nostre i aquest 
pressupost no s’agafa ni en pinces. Demano aquest paper, demano que el 
secretari llegeixi això i quan tingui a bé, dongui’ns els projectes, dongui’ns les 
inversions, que no es preocupi que ens ho estudiarem i ens ho mirarem bé, 
però que sàpiga que quan van treure el projecte del FEIL del cobriment de la 
piscina, les plaques fotovoltaiques anaven a dins de la piscina, si senyor, jo li 
vaig dir amb ell, anaven a sobre els “riels” de la piscina, vostè pot dir que no 
però ell està aquí i ell si que no dirà que no, ell si que no dirà que no. Vostè pot 
dir missa beneïda però les fotovoltaiques, les plaques anaven a sobre dels 
“riels” de la piscina i ara treu la llum, expliqui com pugui, amb un vídeo de 
colors de 8.000 euros com se farà la llum de la piscina, en una piscina que és 
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retràctil, vostè ha fet el gran compromís, la gran promesa és vostè qui ho ha 
d’explicar no nosaltres. Ja ho explicarà. Moltes gràcies. 
 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, ens queda la plantilla. En relació, 
doncs, a la plantilla, a veiam, la realitat és que en dos anys i mig s’han creat 
nou places, nou places en aquest Ajuntament més els dos sous dels polítics i 
això per nosaltres ja ho hem manifestat anteriorment és una sobrecàrrega per 
aquest Ajuntament. 
Pel que fa al servei de neteja que vostè, doncs, comentava quan es van crear 
les tres places d’operaris de neteja, en aquell moment vostè no tenia, ni sabia 
que passaria el que passaria amb l’empresa de neteja i vostè va assumir i va 
deixar ben clar aquell dia, en el Ple de l’any passat dels pressupostos, va 
deixar ben clar que l’Ajuntament volia assumir directament el tema de la neteja, 
és més nosaltres li vam insistir que anava al revés del món i vostè no ens va 
escoltar i va tirar endavant amb la creació d’aquestes tres places. Per tant ara 
no vulgui fer servir tot el tema de l’empresa de la neteja amb tot el que ha 
succeït com excusa per la creació d’aquestes tres places perquè en aquell 
moment es van crear i a més a més si vostè sabia, doncs que després 
s’externalitzaria no tenia motiu que en aquell moment hagués creat, doncs, 
precisament aquestes tres places, el que volia en aquells moments era 
precisament que ho assumís l’Ajuntament. El que passa és que sempre fem 
anar una mica les coses com volem i ara, doncs, aprofitem que ha passat això 
d’aquesta empresa per dir, que doncs, que les places aquestes, doncs, ja 
estaven pensades pel que pogués succeir quan en realitat ara el que tornaran a 
fer serà externalitzar aquest servei i per tant amortitzar aquestes places que tot 
just fa un any les van crear. 
Pel que fa al tema dels vigilants de la Policia, jo no se d’on ho treu això senyor 
Arnó perquè nosaltres no hem comentat absolutament res dels vigilants de la 
policia, no sé si és que tenia aquí el discurset preparat i se li ha colat perquè 
nosaltres en cap moment hem comentat res dels vigilants de la policia. 
Pel que fa al tècnic de joventut sap perfectament, que aquí hi ha molts 
testimonis que aquesta persona ha fet totes les tasques que nosaltres hem 
estat anomenant, vull dir, ha estat, doncs, això des del Casal de Joves, ha estat 
al pavelló fent les tasques pròpies d’un bidell, després ha passat a tècnic de 
joventut i ara està fent d’educador social. És cert, hi ha molts testimonis que 
poden confirmar, doncs, que aquesta persona ocupant o no la plaça de tècnic 
de joventut ha fet totes aquestes tasques per esdevenir avui, doncs, això, un 
educador social, nosaltres això també el que veiem és el que li comentem 
sempre, no, la creació d’una plaça, a una persona en concret, per, doncs, que 
sigui una mica un “comodin” la qüestió, doncs, és que aquesta persona pugui, 
doncs, quedar-se a l’Ajuntament. 
Pel que fa al tema de l’Escola Bressol vostè potser és el que vol alarmar 
perquè nosaltres en cap moment hem dit que aquestes persones no tinguessin 
la titulació, nosaltres això no ho hem dit en cap moment, el que hem dit és que 
aquestes persones no tenen reconeguda aquesta titulació i que per tant el que 
s’hauria de fer és precisament reconèixer-les-hi, vostè s’excusa amb els setze 
anys de l’anterior govern, nosaltres ja li vam dir a l’any passat i li tornem a 
repetir, l’any passat va remoure tota la plantilla, va crear places a tort i a dret 
era llavors el moment en que s’havia de fer aquest canvi en lloc de crear les 
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tres places d’operari de neteja el que tenia que haver fet era, doncs, 
regularitzar la situació de les educadores de l’Escola Bressol, això és el que 
havia d’haver fet l’any passat quan va fer tot el remenament i tota la moguda de 
la creació de nou places més de la plantilla d’aquest Ajuntament, a més, també 
li demanem, doncs, que si pensa externalitzar el servei de l’Escola Bressol, 
aquestes treballadores si no se’ls hi arreglen les condicions marxaran a una 
altra empresa privada amb unes condicions que no corresponen amb la 
titulació que tenen per tant li fem el prec que si us plau regularitzi aquesta 
situació i que aquestes treballadores puguin marxar, si és que, lamentablement 
han de marxar a una empresa privada amb la titulació i la plaça, “bueno” amb la 
titulació reconeguda que tenen. 
També no podem permetre que ens digui que nosaltres totes les contractacions 
les vam fer a dit perquè això no és cert, és absolutament fals, en el seu 
moment quan va haver-hi diferents contractacions sempre es van seguir els 
preceptius legals que marca la llei i prova d’això és que venien des de la 
Diputació de Barcelona, el servei que tenen a fer tots els processos selectius, 
per tant no digui coses que no són, perquè en tot moment es va complir la 
normativa i el servei de Diputació que fa aquesta assistència sempre va acudir 
a tots els processos selectius. 
En relació al tema del gerent, a veiam, és l’excusa que sempre han fet servir 
vostès, és a dir, hi havia un gerent, nosaltres ara som dos persones, dos 
polítics, dos sous que substituïm, doncs, en un anterior gerent que cobrava, 
doncs, molt més del que, o pràcticament del que cobrem nosaltres dos, això 
amaga la veritat, amaga la veritat i és l’excusa que sempre fan servir, però la 
veritat és que a part de vostès dos que són dos sous més en que s’ha carregat 
l’Ajuntament, hi ha tot aquest altre reguitzell de noves places i de nou personal, 
en total nou persones més, per tant nou més dos polítics estem parlant d’onze 
persones més. Els números no surten, eh!, un gerent, un antic gerent i ara onze 
persones més aquesta excusa l’hem sentit moltíssimes vegades però no és 
vàlida, no és vàlida perquè els números demostren que això que diuen no és 
veritat. I em sembla que bàsicament, doncs, és el que li volíem dir a nivell del 
tema de la plantilla que trobem que segueix estant sobre carregadíssima per un 
municipi com el nostre. 
Alcalde: Bé, hem esgotat els torns d’intervenció, permeti’m un parell de 
puntualitzacions. 
El tema de l’ingrés de l’EPEL si vol li tornem a explicar, però em sembla que 
està acordat per Junta de Govern. 
El tema de les escombraries òbviament fer un altre tipus de recollida val més 
diners i que no acaba repercutint, tot això que ens hem pogut estalviar, però 
com que resulta que s’ha d’implementar el 2010 nosaltres hem demanat una 
pròrroga, hem demanat una pròrroga d’això hi hem demanat una pròrroga del 
FEIL, a l’igual que altres Ajuntaments, sense anar més lluny el propi d’Arenys 
de Mar, també ha demanat pròrroga. 
Bé, revisarem les seves subvencions com les justificaven perquè jo recordo 
perfectament que inversions al Consell Comarcal van destinades precisament a 
fer front a les despeses de capítol 1 i de personal de serveis socials, 
específicament aquestes. 
El tema d’Adif, escolti’m, torno a insistir Adif demanava una fiança per fer una 
obra determinada la qual nosaltres en comptes de fer uns grans blocs i un pas 
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de vehicles ho canviarem per una passera que començarà a principis d’any i 
“home” val la pena aclarir que quan es va fer el concurs de les plaques 
fotovoltaiques que es van presentar set empreses i es va agafar la que tenia el 
preu quilovat més baix, és a dir, ni havia algunes que presentaven una potència 
nominal de “x” diners i eren més barates perquè la potència era menor, però al 
final el que prima és el cost del quilovat i com que se’ns paga i Fecsa Endesa 
pagarà per quilovat generat, òbviament, lo que prima és el preu del quilovat a 
l’hora d’executar l’obra. 
El tema de la subvenció de la Riera, jo recordo una revista de les seves 
alegrant-se d’haver perdut la subvenció, doncs, miri l’hem recuperada i la 
subvenció és seva. 
Les obres de l’Escola Bressol han estat en exposició pública i s’ha realitzat 

Se sent riure la senyora Rosabel 
Alcalde: no rigui senyora Rosabel, que jo penso que és molt seriós i s’ha 
legalitzat segons el procés i totes les obres s’han fet segons el procés de 
contractes. Per tant si té alguna cosa a dir, si us plau, vagin al jutjat que ara ja 
s’hi ha aficionat molt i escolti’m vostè confon els processos de contenciosos 
administratius, de recursos administratius, dels processos penals i civils. Jo, ja 
entenc que li és difícil, però miri hi ha una sèrie de diferències ben notables i 
escolti, els contractes al final es realitzen, són públics, ja ho entenc que potser 
no tingui una cunyada que tingui una empresa d’obres, però escolti’m les obres 
es liciten i es demana pressupost a diverses empreses, cada vegada i ho pot 
comprovar. 
I el tema del vigilant, senyora Rosabel si que n’ha fet menció dels vigilants 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No 
Alcalde: dient que l’any passat vam incrementar la plantilla 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no, no. Els vigilants no els hem 
anomenat 
Alcalde: ara,...   ho va mencionar-ho, ho ha mencionat. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Aquest any no ho he mencionat jo això, 
l’any passat si que ho vam parlar, però aquest any no 
Alcalde: Vale, però insisteixo, les mateixes persones que presten serveis a lo 
que entenem com a policia, digui-li vigilant, auxiliar administratiu o agents de 
policia o caporal o inspector en definitiva són el mateix número de persones 
que hi havia abans, lògicament com que no tenen la qualificació per ser agent 
de policia s’anomena vigilant, per tant no s’ha incrementat 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó, nosaltres no hem parlat 
dels vigilants 
Alcalde: Si, si, si, si us plau no interrompi, si que s’ha mencionat de que hem 
incrementat la plantilla en dos vigilants  
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no, no 
Alcalde: Al menys ho hem sentit tots aquí. Referit a la zona blava 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Jo no he mencionat la zona blava 
Alcalde: Torno a insistir hi ha el mateix número de gent 
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Portaveu del Grup Municipal Socialista: No. Ja ho comprovarem 
Alcalde: I per tant si hi ha algun tema tècnic el tresorer aquí està disponible 
perquè els hi pugui aclarir algun aspecte, eh!, si volen que se’ls hi aclareixi, ja 
va estar present a la Comissió Informativa, se’ls va informar, penso que 
àmpliament, dels temes tècnics. Per tant, si hi ha alguna pregunta tècnica que 
vulguin realitzar davant del públic, doncs, poden realitzar-la i molt gustosament 
se’ls hi explicarà. I si no doncs, llavors, passem a la votació. 
Regidor Miquel González: Bé, per al·lusions 
Alcalde: No, dispensi, no hi ha hagut al·lusions 
Regidor Miquel González: Home, s’ha parlat de la meva família, has parlat de la 
meva família 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: I tant i tant 
Alcalde: Hi ha hagut uns aclariments  
Regidor Miquel González: Has parlat de gent de la meva família 
Alcalde: Hi ha hagut uns aclariments, senyor González i escolti’m  
Regidor Miquel González: Has parlat de gent de la meva família 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: I tant 
Alcalde: les al·lusions poden ser per ambdós costats, per tant 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, has parlat de la seva família 
Alcalde: per tant el debat es dona per conclòs i es passa a la votació 
Regidor Miquel González: Perdoni però vostè ha parlat directament de la meva 
persona i de la meva família 
Alcalde: i vostè de la meva  
Regidor Miquel González: Jo entenc perfectament,  no, jo no he parlat de res  
Alcalde: Senyor González, senyor González miri, jo li agrairia, jo li agrairia 
dintre de les seves al·lusions i de les seves converses fa al·lusions molt 
genèriques a fi d’intentar embrutar, jo li agrairia, doncs, com que són temes que 
no tenen res a veure amb el pressupost, si us plau, passi a votar i facin el favor 
doncs d’emetre el seu vot, si no emeten vot s’entendrà abstenció. Per tant vots 
a favor del pressupost? 
Regidor Miquel González: Bé...  abans voldria  
Alcalde: Sis vots a favor, vots en contra?  
Regidor Miquel González: Voldria parlar per al·lusions  
Alcalde: Vots en contra?  
Alcalde: Vots en contra?  Per tant entenem, entenem abstenció. Entenem que 
és abstenció?. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No 
Alcalde: No votar vol dir abstenció. A la Llei de Règim Local així ho contempla. 
Per tant, entenc, senyor González procedeixin a votar. Senyor González 
procedeixin a votar. Tenen l’oportunitat de votar. Vots en contra? 
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Doncs, molt bé, ... ja li consta en acta, ja li consta en acta. Votació. Si us plau?, 
Senyor González ja ha tingut els seus torns d’intervenció. Bé, el ROM deixa 
molt clar que és la presidència qui reparteix, aquesta presidència no ho 
considera. Per tant el seu vot? El seu vot per última vegada. 
Contrari, molt bé queda aprovat per sis vots a favor del Grup Municipal de CIU i 
tres en contra del Grup Municipal del PSC. 
Passarem al següent punt de l’ordre del dia.  
 
Alcalde: Si, el tresorer ja pot abandonar. Gràcies. 

2. Aprovació, si escau, conveni d’ús de Cementiri de la Parròquia de 
Santa Maria de Caldes d’Estrac a favor de l’Ajuntament. 

Alcalde: En si l’acord diu el següent. Òbviament hi ha un conveni annex. 

“”” 

Atès que la Parròquia de Santa Maria de Caldes d’Estrac, és propietària 
del Cementiri parroquial, el qual des de la seva implantació ve prestant el servei 
funerari. 

Atès que és voluntat municipal anar, paulatinament, assumint en la seva 
totalitat aquest servei. 

Atès que s’ha arribat a un primer acord amb la Parròquia de Santa Maria 
per la cessió d’ús, que contempla també la titularitat administrativa, la gestió i 
administració del cementiri parroquial referit. 

Vist l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Es proposa al Ple de la Corporació que prengui el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar el Conveni de Cessió d’Ús del Cementiri de la Parròquia de 
Santa Maria de Caldes d’Estrac a favor de l’Ajuntament, així com el seu annex I 
el qual forma part integrant del conveni. 

SEGON: Facultar al senyor alcalde per signar tota aquella documentació que 
sigui necessària per fer efectiu el present acord. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a la Parròquia de Santa Maria, a la 
Regidoria de Serveis i al Departament de Tresoreria-Intervenció. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més 
oportú. 

           “”” 
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Alcalde: Annex I que és per entendre’ns on hi ha tota la relació de nínxols, 
tombes i en el seu estat actual. 
En definitiva es tracta d’assumir un servei en el qual la Parròquia ha fet un 
esforç important per adequar la instal·lació. Les coses ja estaven molt 
malmeses i s’ha arribat a l’acord de cedir aquest espai a fi que el gestioni 
l’Ajuntament, juntament amb una sèrie de tombes, doncs, també buides i a 
canvi el que es fa és una aportació, que és el cost de les dotze tombes que es 
van tindre que rehabilitar que es van enfonsar ara fa dos anys escaig. En 
definitiva, bé, és un servei d’aquests que venen donats per la Llei de Bases de 
Règim Local, és a dir, d’obligació pels Ajuntaments i em sembla que donem 
compliment a una aspiració que havíem tingut tots els consistoris que han 
passat per aquest Ajuntament a fi d’assumir aquest servei, i donar-li el màxim i 
millor als ciutadans. Tenen la paraula. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si, bé, el nostre vot, doncs, serà 
favorable aquest primer acord amb la Parròquia de Santa Maria per la cessió 
d’ús que contempla també, doncs com bé ha explicat la titularitat administrativa, 
la gestió i administració d’aquest cementiri parroquial, com bé també ha 
comentat la Llei de Bases de Règim Local així també ho contempla. El que si 
els hi voldríem comentar és que en el redactat del conveni hi ha un error que 
s’hauria d’esmenar a la pàgina 2 del conveni, al pacta quart on diu l’Ajuntament 
podrà construir “nou nínxols” hauria de dir: “nous nínxols”, no? vull dir que al 
ser un conveni, doncs, que quedi clar i corregir també un munt de faltes 
d’ortografia que hi ha en el conveni. Per tant el nostre vot és favorable el que si 
els hi demanaríem és que es faci un estudi de costos de la taxa, ja ho vam 
demanar en l’anterior Ple en el que es van aprovar les ordenances municipals i 
bé, tornem a demanar, doncs, que es facin les coses de manera seriosa, les 
coses ben fetes i que es faci aquest estudi de costos. A banda d’això el nostre 
vot com ja hem dit és favorable i esperem que no el dongui en concessió. 
Alcalde: Molt bé, es farà el que calgui pel millor servei del municipi. Queda 
aprovat per nou vots a favor i cap en contra. És a dir, per unanimitat. 
Bé, el següent punt de l’ordre del dia és: 

3. Aprovació inicial, si escau, del conveni de col·laboració 
interadministrativa entre els Ajuntaments de Caldes d’Estrac, Sant 
Vicenç de Montalt i Sant Andreu de Llavaneres, per l’adquisició 
conjunta mitjançant un rènting financer, d’un equip ALCOTEST 7110 
MK III. 

Alcalde: En definitiva és un bufador d’alcoholímetre, un alcoholímetre que es 
compartirà amb les tres policies i el qual Caldes en virtut del conveni tres viles, 
contribueix amb el 15% del cost i en principi amb el 15 % de l’ús. Això acabarà 
gestionat per les pròpies policies i es farà servir i es tindrà l’ús que es necessiti 
en cada moment. Per tant els acords serien: 

“”” 

El dia 3 de desembre de 2009 es va subscriure un compromís de col·laboració 
entre els entre els ajuntaments de Sant Vicenç de Montalt, Caldes d’Estrac i 
Sant Andreu de Llavaneres, en virtut del Conveni Marc de Col·laboració i 
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Cooperació vigent,  per a l’adquisició conjunta d’un equip ALCOTEST 7110 
MKIII. 

En aquest sentit, s’ha elaborat una proposta de conveni específic, el text del 
qual es transcriu com annex al present acord. 

En virtut dels articles 303 a 309 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual 
s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, així com dels 
articles 47.2.h) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases de Règim Local i el 
114.3.e) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents acords: 

Primer. Aprovar el Conveni de Col·laboració Interadministrativa entre els 
ajuntaments de Sant Vicenç de Montalt, Sant Andreu de Llavaneres i Caldes 
d’Estrac per tal de mancomunar l’adquisició, mitjançant un rènting financer, 
d’un equip ALCOTEST 7110 MKIII, en tots els seus extrems amb tots els 
compromisos que hi conté. 

Segon. Delegar en l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt la gestió 
administrativa de tot l’expedient. 

Tercer. Autoritzar el senyor Alcalde President perquè pugui subscriure’l, podent 
atorgar tants documents complementaris, rectificatoris, subsanatoris i altres de 
caràcter anàleg com es requereixin per a la seva formalització. 

Quart. Notificar aquest acord a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt per tal 
que procedeixi a l’acceptació de la present delegació. 

           “”” 

Alcalde: Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres entenem que és una eina 
i una mesura de seguretat pròpia de la Policia i que la proposta ve per part de 
la Policia i per tant el nostre vot serà favorable. 
Alcalde: Molt bé queda aprovat per nou vots a favor i cap en contra. Per 
unanimitat, perdó. Gràcies. 
Quart punt de l’ordre del dia 

4. Aprovació, si escau, del rescat de la concessió dels mòduls 7 i 8 del 
Parc Joan Maragall a nom del senyor Marc Garcia Murcia. 

Alcalde: Té la paraula el regidor de l’àrea. 
Regidor Àngel Rusiñol: Bona nit, pasaré a llegir l’informe complert i diu així: 

“”” 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                         PLE 09/09 –- 21 de desembre de 2009 33 
 

Atès l’escrit del Sr. MARC GARCIA MURCIA en nom propi i del Senyor JOAQUIM 
VIVES SAINZ. amb registre d’entrada número 5330 de data 30 de novembre de 2009 
el que es sol·licita l’autorització del traspàs del mòduls 7 i 8 del Parc Joan Maragall 
d’aquest municipi per preu de 4.000,00 Euros cada mòdul. 
. 
 
Atès que, conforme al plec de clàusules aprovat pel Ple d’aquest Ajuntament en data 
27 de novembre de 2006 (Clàusula Dotzena), l’Ajuntament “...En cas de proposar-se el 
traspàs o cessió per part del concessionari ... podrà optar lliurament, sense necessitat 
de justificació per autoritzaro denegar el mateix o  bé per rescatar la concessió, 
mitjançant el pagament d’una indemnització equivalent al traspàs ofert...”. 
 
Atès que, segons el plec de condicions de les concessions dels mòduls 7 i 8 del Parc 
Joan Maragall de Caldes D’Estrac, la concessió finalitzaria a l’any 2011. 
 
Atès que el Senyor MARC GARCIA MURCIA té dipositada una fiança per import de 
9.874,36.- Euros. 
 
 
Atès que el Senyor MARC GARCIA MURCIA es deutor d’aquest Ajuntament a data 
d’avui i sense perjudici de la liquidació definitiva per tots els conceptes, per import de 
10.875,00 Euros per principal. 
 
Atès que, de conformitat a l’establer en els Articles 55 a 59 del REAL DECRETO 
939/2005, de 29 de julio, por el que se aprueba el Reglamento General de 
Recaudación i 71 a 73 de la LEY 58/2003, de 17 de diciembre, General Tributaria, pot 
procedir-se per aquest Ajuntament a compensar el deute del Sr. Marc García Murcia 
per import de 10.875,00 Euros per principal, fins on arribi i sense perjudici de la seva 
liquidació definitiva en concepte de recàrrecs, interessos i costes. 
 
Vist que es voluntat d’aquest Ajuntament afavorir una explotació dels mòduls 7 i 8 per 
un període mínim de 10 anys tot afavorint la possibilitat d’amortització de qualsevol 
inversió per part del concessionari. 
 
El Regidor que subscriu informa favorablement l’adopció dels següents 
 
ACORDS: 
 
 
PRIMER.No Autoritzar la transmissió o cessió de la titularitat de les concessions 
d’explotació dels mòduls 7 i 8 del Parc Joan Maragall de Caldes d’Estrac del Sr. MARC 
GARCIA MURCIAa favor del Sr. JOAQUIM VIVES SAINZ. 
 
SEGON.-Rescatar les concessions d’explotació dels moduls 7 i 8 del Parc Joan 
Maragall de Caldes D’Estrac per l’import de 4.000,00 Euros per mòdul, es dir, per preu 
de 8.000,00 Euros. 
 
TERCER.-Procedir a compensar el deute del Senyor MARC GARCIA MURCIA 
(10.875,00 Euros) amb el preu de traspàs proposat (8.000,00.- Euros) i, en el seu 
moment i si s’escau, el saldo a favor d’aquest Ajuntament pendent i que pugui ser 
liquidat, amb càrrec a la fiança dipositada fins on arribi. 
 
QUART.-Notificar l’acord als interessats als efectes adients i a l’organisme de gestió 
tributaria als efectes de la compensació, si s’escau. 
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CINQUÈ.- Facultar a l’Alcalde- President perquè en nom i representació de 
l’Ajuntament de Caldes D’Estrac, procedeixi a la signatura del corresponent contracte i 
de quants documents seguin adients per l’efectivitat de l’acord. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà el que estimi  amb superior criteri. 
           “”” 

Alcalde: Moltes gràcies. Té la paraula. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres en relació aquest tema hi 
ha una cosa que no entenem o que no veiem clara i és que la partida 
d’ingressos de l’estat d’execució del pressupost del 2008 en l’apartat dels 
mòduls del Parc no hi ha pendent cap pagament i en canvi vostès parlen d’un 
deute de 10.875 euros, per tant els hi pregaríem que ho revisin  
Alcalde: Està parlant, perdó, de l’execució, de l’estat d’execució, està en el 
deute de concessions administratives. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Val, el que passa és que es clar, hauria 
d’estar en el del Parc, no? En el dels mòduls del Parc Maragall? 
Alcalde: No, no, totes les concessions administratives estan agrupades en una 
sola partida 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no, no, no,... el Parc està 
Alcalde: Hi ha el lloguer d’un espai que no és el que mencionen aquí, veu, 
lloguer mòduls Parc, aquest es refereix al Quims i perquè una cosa són els 
Mòduls, estan en concessió, el Quims, el conegut Quims està en arrendament, 
per tant són dos tipologies diferents. Per tant per això estan ben diferenciades. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Per tant en el còmput aquest dels 
mòduls del Parc que hi ha un deute important, ai! en el de les concessions 
administratives hi ha el tema de ... 
Alcalde: Correcta, correcta 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: del Parc Joan Maragall. I el bar Quims 
no deu res així? 
Alcalde: Si no ho posa aquí 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No aquí hi ha pendent de pagament 
zero. 
Alcalde: Doncs, no deu res 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Val, doncs ja els hi demanarem revisar 
aquests expedients per veure doncs les altres concessions i veure els tema 
pendent de pagament que hi ha de les concessions administratives si hi són 
realment i el tema del Quims també 
Alcalde: Molt bé, molt bé 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres veiem això aclarit, fet aquest 
de que està en l’apartat aquest de les concessions administratives, veiem que 
és un tema, doncs, això pròpiament d’administració de l’equip de govern i el 
nostre vot serà d’abstenció. 
Alcalde: Molt bé, doncs, queda aprovat per sis a favor del Grup Municipal de 
CIU i tres abstencions del Grup Municipal del PSC. 
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El següent punt de l’ordre del dia és: 

5. Nomenament, si escau, de nova secretària del Jutjat de Pau de Caldes 
d’Estrac. 

Alcalde: En definitiva del que es tracta a petició del Jutge de Pau, és, fins ara, 
doncs, hi havia una substitució a la qual hi havia un acord amb Sant Vicenç de 
Montalt, subscrit per aquest Ajuntament en el qual ens a cedien un 
administratiu per fer feines de secretari de Jutjat de Pau, ja que a Caldes des 
de la desafortunada pèrdua del senyor Carol, doncs, no hi havia. Ningú 
especialitzat i en bon criteri l’anterior consistori va fer un acord amb Sant 
Vicenç de Montalt en el qual se’ns a cedia una persona que feia aquestes 
funcions, bé, el que passa és que aquests costos són elevadets, i no tan sols 
els costos sinó que no permet disposar de més temps per fer casaments o 
altres actuacions, perquè venia molt condicionada amb els horaris que Sant 
Vicenç de Montalt ens imposava. En certa manera. Llavors com que ja tenim 
una persona a la qual ja està ensinistrada, perdó, ensenyada bé, potser 
l’expressió no ha estat la correcta 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no ha estat la correcta, senyor 
Arnó. 
Alcalde: ja sap com funciona el Jutjat de Pau, després de quatre anys de servei 
en ell ens ha proposat el fet de poder-la disposar com a secretària de Jutjat i 
per tant amb signatura de secretària de Jutjat i disposar, per tant de moltes més 
hores de servei i donar més servei als ciutadans de Caldes, ja sigui, doncs, no 
condicionant tan les hores dels casaments, o bé, doncs, fent documents i 
activitats que fins ara, torno a insistir, quedaven condicionats amb els horaris 
que s’establien. 
Per tant l’acord seria el següent: 

“”” 

Atès que pel bon funcionament del Jutjat de Pau de Caldes d’Estrac es 
fa necessari nomenar nova secretària del mateix. 

Vista la proposta feta pel Jutge de Pau per la que proposa a la Sra. 
Almudena Noguera i Alaminos que ocupi aquesta plaça degut a que aquesta 
senyora ja col·labora habitualment amb el Jutjat de Pau i de forma molt 
satisfactòria. 

Atès que les prestacions que dóna al Conveni amb Sant Vicenç poden 
ser cobertes amb personal propi. 

Vist el capítol IV del Manual dels Jutjats de Pau de Catalunya, pel qual 
es detalla que el nomenament de Secretaris de Jutjat de Pau és matèria de Ple. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 
ACORD 
PRIMER: Deixar sense efecte el conveni amb Sant Vicenç de Montalt 

per cobrir les tasques administratives del Jutjat de Pau. Abonar a l’Ajuntament 
de Sant Vicenç la part econòmica restant fins a final d’any. 

SEGON: Nomenar a proposta del Jutge de Pau a la Sra. Almudena 
Noguera i Alaminos amb DNI 38848702T nova secretària del Jutjat de Pau de 
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Caldes d’Estrac en substitució de la Sra. Cristina Gey Mateos que prestava 
serveis en funció de l’esmentat conveni amb l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt. 

El present acord tindrà efectes a partir de l’1 de gener de 2010. 
TERCER: Publicar el present acord al DOGC per a general coneixement. 
QUART: Donar trasllat del present acord al Departament de justícia de la 

Generalitat de Catalunya, al Jutge de Pau, a l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt i a la interessada. 

No obstant això el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui 
més oportú. 
           “”” 

Alcalde: Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si, bé, nosaltres, doncs, vist 
precisament el capítol quart del Manual de Jutjats de Pau de Catalunya que diu 
que el nomenament, precisament, del secretari del Jutjat de Pau és matèria del 
Ple i també, doncs, que aquest nomenament s’ajusta al que diu aquest capítol, 
que se segueixen els passos que s’han de seguir i així mateix, doncs, que hi ha 
un informe del Jutge de Pau d’aquest Jutjat i Registre Civil de Caldes que 
acompanya precisament l’expedient al que vostè també ja ha fet esment on es 
fa la proposta, precisament de nomenar la senyora Almudena Noguera donat 
que es considera la persona, doncs, més adient per la formació que ja ha anat 
rebent, doncs, el nostre vot serà favorable. 
Alcalde: Bé, doncs, queda aprovat per unanimitat. 
El següent punt de l’ordre del dia i darrer és: 
 

6. Ratificació, si escau, del Decret d’Alcaldia núm. 927. 

Alcalde: Que fa referència a 
“”” 
Vista la resolució de l’alcaldia nº 927 de data 30 d’octubre de 2009. 

‘’’’’’’’’ 

Vista la convocatòria de l’Institut Català d’Energia Ordre 

ECF/407/2009 de 15 de setembre per a la realització 

d’actuacions en matèria d’estalvi i eficiència energètica en 

règim reglat. 

 

Vist que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac vol continuar amb el 

procés de renovació de l’enllumenat públic a Caldes d’Estrac 

per tal d’incrementar l’eficiència energètica i l’estalvi en 

emissions al medi ambient. 
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Tenint en compte el que abans s’ha indicat. 

 

RESOLC: 

 

PRIMER  

Sol·licitar ajut a compte de la quarta fase de renovació de 
l’enllumenat públic a Caldes d’Estrac a l’Institut Català 
d’Energia en la convocatòria d’ajuts de l’any 2009 
 
SEGON 
 
Formalitzar aquesta sol·licitud en el proper ple que es celebri a 
l’ajuntament de Caldes d’Estrac 

 
 
‘’’’’’’’’’’’’’’’’’ 
 
Per tot això, el qui subscriu proposa al ple de l’Ajuntament l’adopció dels 
següents: 
 
ACORDS 
 
PRIMER 
Ratificar i formalitzar la sol·licitud d’ajut a compte de la subvenció sol·licitada a 
l’Institut Català d’Energia. 
 
SEGON 
Comunicar aquest acord a l’Institut Català d’Energia. 
 
 
Tanmateix, el ple municipal amb superior criteri acordarà el que consideri més 
adient.            
           “”” 
 
Alcalde: Té la paraula. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, el nostre vot, doncs, serà favorable 
per formalitzar aquesta sol·licitud per demanar una quarta fase per la renovació 
de l’enllumenat públic a la convocatòria dels ajuts d’aquest any, “bueno”, de 
l’any 2009 el que si li demanem senyor Arnó és que aquesta vegada segueixi 
els tràmits legals que s’han de seguir, eh!, que no es falsifiquin factures com va 
passar en el procés de la primera fase de la renovació de l’enllumenat públic, 
motiu pel qual el jutge, doncs, ha obert un procediment i el tema s’està 
investigant i està al jutjat i esperem, doncs, que aquesta vegada les coses es 
facin ben fetes es facin correctament, tal com s’han de fer i que el municipi 
pugui veure, doncs, renovat el seu enllumenat, però fent-ho de manera legal. 
Per tant el nostre vot serà favorable. 
Alcalde: Senyora Rosabel, una puntualització i aquest cop si que per al·lusions. 
En primer lloc, constarà en acta íntegrament el seu discurs. Segon no li tolero 
que parli de delictes en aquest Ple sense demostrar-ho i li adverteixo que 
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apunti bé el tret com va dir el seu company, el senyor González. D’altra banda 
realitzar una denúncia falsa té les seves conseqüències. A Caldes tots els 
processos d’enllumenat s’han portat com s’han tingut que portar, s’han portat 
seguint la llei, en cap cas s’ha falsificat res i si us plau, li agrairia que en una 
altra ocasió parlés de presumpte. Perquè les coses, és molt fàcil fer una 
denúncia i cal demostrar-ho i adverteixo però que constaran en acta totes les 
seves paraules i es farà l’ús que es correspongui i que sigui més adient. Moltes 
gràcies. I per tant queda aprovat per unanimitat. 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si em permet  
Alcalde: No li permeto 
Portaveu del Grup Municipal Socialista: Oi tant! És que m’ha de permetre  
Alcalde: No li permeto, no li permeto el ROM diu en tot cas. S’aixeca la sessió, 
moltes gràcies. Bon Nadal a tothom. 
 
I no havent-hi més assumptes dels quals tractar, i essent les vint-i-dues hores, 
s’aixeca la sessió i per a constància del que s’hi ha tractat i dels acords presos, 
estenc aquesta acta, que certifico com a secretari. 
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